
Reactienota inzake veiligheidsplan

Reactienota op veiligheidsplan

Inleiding
Op 9 september is het concept veiligheidsplan gepubliceerd op de projectpagina van de gemeente. Op 11 september heeft hierover een 
informatieavond plaatsgevonden voor geïnteresseerden. Omwonenden en ondernemers hadden tot en met 22 september de tijd om hun 
reactie te geven op dit plan. In totaal zijn 268 reacties ontvangen. Deze zijn in deze reactienota overgenomen en hierop is reactie 
gegeven. Tevens is aangegeven wat het gevolg is geworden voor het definitieve veiligheidsplan.

Nr Wat u heeft opgemerkt / opgeschreven Reactie in relatie tot het concept 
veiligheidsplan
van 9 september 2024

Is er gevolg voor 
het 
veiligheidsplan

1. Bescherming eigen bedrijfsterrein en woonerf door hebben? Nu 
komt/loopt een noodopvangbewoner gewoon binnen.

Het veiligheidsplan gaat in op de veiligheidsaspecten 
op de locatie en in de openbare ruimte. Maatregelen 
die u op uw eigen terrein wenst uit te voeren zijn niet 
meegenomen in het veiligheidsplan

Geen 
aanpassing(en)

2. Als er geen hekken (poorten) komen door COA voor omwonenden 
(bedrijven) krijgen wij dan zelf de tijd?

Bewoners kunnen te allen tijde zelf maatregelen 
nemen die zij noodzakelijk achten. De gemeente 
neemt vanuit het veiligheidsplan maatregelen om de 
veiligheidsrisico’s te beheersen. Nadat de 
noodzakelijke maatregelen door de gemeente zijn 
uitgevoerd kan de locatie open.

Geen 
aanpassing(en)

3. Dummy camera’s bij viaduct Camera’s in de buitenruimte hebben een beperkt 
effect, gelijk bijv. verkeerssnelheidscamera’s. Indien 
men weet waar ze staan zal gedrag hierop worden 
aangepast. Er worden dan ook geen dummy 
camera’s gebruikt. Met direct omwonenden worden 
maatwerkafspraken gemaakt voor installatie, kosten 
en gebruik camera’s.

Geen 
aanpassing(en)

4. Camera’s onder viaduct Camera’s in de buitenruimte hebben een beperkt 
effect, gelijk bijv. verkeerssnelheidscamera’s. Indien 
met weet waar ze staan zal gedrag hierop worden 
aangepast. Met direct omwonenden worden 
maatwerkafspraken gemaakt voor installatie, kosten 
en gebruik camera’s.

Geen 
aanpassing(en)
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Camera’s geplaatst door de gemeente in de 
openbare ruimte is op basis van wetgeving in 
principe niet mogelijk en het Openbaar Ministerie 
geeft hiervoor geen toestemming, tenzij er zich 
incidenten hebben voorgedaan. Dan wordt de 
afweging gemaakt op basis van proportionaliteit en 
subsidiariteit. 

5. De route van het AZC naar de winkels. Desnoods dummy camera’s 
ophangen en ‘verkopen’ als echte. Dit kan in ieder geval 
afschrikken.

Camera’s in de buitenruimte hebben een beperkt 
effect, gelijk bijv. verkeerssnelheidscamera’s. Indien 
met weet waar ze staan zal gedrag hierop worden 
aangepast.

Camera’s geplaatst door de gemeente in de 
openbare ruimte is op basis van wetgeving in 
principe niet mogelijk en het Openbaar Ministerie 
geeft hiervoor geen toestemming, tenzij er zich 
incidenten hebben voorgedaan. Dan wordt de 
afweging gemaakt op basis van proportionaliteit en 
subsidiariteit.

Geen 
aanpassing(en)

6. Bevoegdheid politie? De bevoegdheden van de politie ten aanzien van de 
veiligheid staan benoemd in het veiligheidsplan. 

Opgenomen in het 
veiligheidsplan

Geen 
aanpassing(en)

7. Ook winkeldiefstal Van winkeldiefstal zal door de politie altijd aangifte 
worden opgenomen. 

Geen 
aanpassing(en)

8. Waar gaan politie en BOA’s surveilleren De politie en boa’s surveilleren al regulier in de 
Keverdijk en de omgeving van opvanglocatie. Dit 
zullen zij voortzetten

Geen 
aanpassing(en)

9. Wat is het handelingsperspectief van COA/BOA’s Wat er binnen het COA gebeurt, is in eerste instantie Geen 
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Nr Wat u heeft opgemerkt / opgeschreven Reactie in relatie tot het concept 
veiligheidsplan
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Is er gevolg voor 
het 
veiligheidsplan

de verantwoordelijkheid van het COA. De BOA’s 
handhaven in de openbare ruimte op het gebied van 
overlast en leefbaarheid. Daarnaast zijn ze de ogen 
en oren voor de politie.

aanpassing(en)

10. Is er een plan B, als er misstanden zijn. Mocht ‘het fout’ gaan? 
Waar kun je terecht als burger? Wie neemt er maatregelen? Wij wie 
ga ik dit melden?

In geval van misstanden staat in het veiligheidsplan 
opgenomen waar bewoners zaken kunnen melden of 
wie zij kunnen bellen.

Geen 
aanpassing(en)

11. Inzet BOA’s en politie mag niet leiden tot minder inzet elders Om situaties van onveiligheid te verminderen wordt 
aan de BOA’s en politie gevraagd om de situatie 
vooral in het begin goed in de gaten te houden. 
Hierop wordt door de BOA’s en politie extra aandacht 
besteed tijdens de reguliere surveillance.

Met de komst van de opvanglocatie wordt structurele 
politie en BOA capaciteit niet uitgebreid.

Geen 
aanpassing(en)

12. Waar halen we extra mankracht vandaan in BOA’s en polite Er is geen sprake van extra mankracht. Het betreft 
een verschuiving van aandachtsgebied.

Geen 
aanpassing(en)

13. Veel aandacht en maatregelen directe omgeving, maar niet in de 
naastgelegen wijk, winkels Keverdijk en omgeving.

Het veiligheidsplan heeft hier aandacht voor en zal 
op basis van de risico categorie beheersmaatregelen 
uitvoeren.

Geen 
aanpassing(en)

14. Kan ook de klankbordgroep betrokken worden in het overleg zoals 
benoemd in paragraaf 3.6 van het concept veiligheidsplan

Dit is een overweging. In eerste instantie zal het 
genoemde overleg zonder deze klankbordgroep zijn. 
De klankbordgroep heeft direct overleg met COA

Geen 
aanpassing(en)

15. Graag een centraal meldpunt. Zeker heel belangrijk dat dit er komt! Uitgangspunt is dat 24x7 contact kan worden 
opgenomen met de noodopvang. Dit nummer wordt 
bekend bij opening van de locatie en wordt 
gecommuniceerd door de gemeente via de 
projectpagina en aan direct omwonenden.

Overige telefoonnummer:
- Vrijwilligers coördinatie: 035-207 00 00

Veiligheidsplan is 
aangepast 
(paragraaf 3.9 
Meldingen)
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- BOA-team: 035-207 00 00
- Politie: 0900-8844 of 112

16. Bewoners of het wijkplatform zouden graag de rol krijgen bij dit 
meldpunt

Bewoners of het wijkplatform worden niet betrokken 
bij het meldpunt. Wel zal er een klankbordgroep 
worden gevormd met bewoners en/of het 
wijkplatform. Echter, wij raden aan direct een 
melding te doen bij het COA, gemeente, VOA-team 
en/of de politie,  afhankelijk van het type melding. 

Uitgangspunt is dat 24x7 contact kan worden 
opgenomen met de noodopvang. Dit nummer wordt 
bekend bij opening van de locatie en wordt 
gecommuniceerd door de gemeente via de 
projectpagina en aan direct omwonenden.

Overige telefoonnummer:
- Vrijwilligers coördinatie: 035-207 00 00
- BOA-team: 035-207 00 00
- Politie: 0900-8844 of 112

Veiligheidsplan is 
aangepast 
(paragraaf 3.9 
Meldingen)

17. Wij willen graag op papier hebben dat dit voor maximaal 2 jaar is 
zonder verlenging. Komt er een meldpunt? Klankbord groep 
meenemen in regulier overleg. Graag een overzicht waar de 
camera's geplaatst worden.

In de bestuursovereenkomst is opgenomen dat de 
noodopvang voor maximaal 2 jaar wordt aangegaan.

Camera’s worden afgestemd met direct 
omwonenden. Hiervan komt geen overzicht. Dit is 
immers in overleg met direct omwonenden.

Geen 
aanpassing(en)

18. Meldpunt - Het moet voor omwonenden/bedrijven een duidelijk 
handelingsperspectief zijn m.b.t. veiligheidssituatie

Uitgangspunt is dat 24x7 contact kan worden 
opgenomen met de noodopvang. Dit nummer wordt 
bekend bij opening van de locatie en wordt 
gecommuniceerd door de gemeente via de 
projectpagina en aan direct omwonenden.

Veiligheidsplan is 
aangepast 
(paragraaf 3.9 
Meldingen)

8 oktober 2024 Pagina  4 van 67



Reactienota inzake veiligheidsplan

Nr Wat u heeft opgemerkt / opgeschreven Reactie in relatie tot het concept 
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van 9 september 2024

Is er gevolg voor 
het 
veiligheidsplan

Overige telefoonnummer:
- Vrijwilliger coördinatie: 035-207 00 00
- BOA-team: 035-207 00 00
- Politie: 0900-8844 of 112

19. Dit zijn veel maatregelen voor de asielzoekers, zie dat niet terug 
voor de omwonenden. Is er een meldpunt, komt de politie sneller? 
Hoe wordt voor mij als alleenstaande vrouw de veiligheid 
gewaarborgd?

Uitgangspunt is dat 24x7 contact kan worden 
opgenomen met de noodopvang. Dit nummer wordt 
bekend bij opening van de locatie en wordt 
gecommuniceerd door de gemeente via de 
projectpagina en aan direct omwonenden.

Overige telefoonnummer:
- Vrijwillige coördinatie: 035-207 00 00
- BOA-team: 035-207 00 00
- Politie: 0900-8844 of 112

De politie rijdt op basis van prioritering van 
meldingen. De politie hanteert een hogere prioriteit 
en aanrijdtijd bij een melding van een vechtpartij die 
gaande is dan bij een verkeersongeluk. Of een 
hogere prioriteit bij een vermoeden dat er een 
inbreker in huis is, dan wanneer de inbraak plaats 
heeft gevonden. In algemene termen hanteert de 
politie geen hogere reactietijd door de komst van de 
noodopvang.

Veiligheidsplan is 
aangepast 
(paragraaf 3.9 
Meldingen)

20. Surveillance graag op de tijden dat kinderen van en naar school 
gaan. De Rijksweg is de belangrijkste schoolroute voor kinderen uit 
Muiden en Muiderberg. De route is sociaal onveilig door gebrek aan 
toezicht en sociale controle.

De BOA’s doen op dit gebied wat er binnen hun 
vermogen ligt, maar vanwege een beperkte 
capaciteit kan hier zeker niet dagelijks aan worden 
voldaan. Er zijn immers ook andere locaties en 
problemen die de aandacht opeisen.

Geen 
aanpassing(en)

21. ANPR camera’s. Toezicht & Registratie U geeft aan dat met betrekking tot camera’s dit een 
bepaald type camera dient te zijn. Dit wordt 

Geen 
aanpassing(en)
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besproken met de leverancier.
22. Veilige woon- en leefomgeving, leefbaarheid kan niet meer 

waargemaakt worden. Zorgplicht inwoners vanuit gemeente.
De gemeente vindt een veilige woon- en 
leefomgeving belangrijk. Om die reden zijn er 
maatregelen opgenomen in het veiligheidsplan.

Geen 
aanpassing(en)

23. Bevoegdheid blauwe BOA opschalen (verordening) Indien gewenst kan de Algemene Plaatselijke 
Verordening aangepast worden met aanvullende 
regels om overlast tegen te gaan. In het geval van 
ernstige wanordelijkheden kan ook een 
noodverordening worden ingesteld. In beide gevallen 
zouden de BOA’s meer bevoegdheid kunnen krijgen, 
maar eerst moet worden gekeken of daar noodzaak 
toe is en het probleem niet met reeds bestaande wet- 
en regelgeving opgelost kan worden.  

Geen 
aanpassing(en)

24. Hoe vaak komt de politie/BOA’s Het is vooraf niet te zeggen hoe vaak de politie en/of 
BOA’s de directe omgeving van de opvanglocatie 
zullen bezoeken. De noodopvanglocatie en directe 
omgeving zullen in de beginperiode extra worden 
meegenomen tijdens de reguliere surveillance

Geen 
aanpassing(en)

25. Door met doelgroepen te worden, zoals gezinnen, zou heel veel 
onrust weggenomen kunnen worden

Er wordt geen doelgroep beperking opgenomen in de 
afspraak tussen de gemeente en het COA voor deze 
locatie.

Geen 
aanpassing(en)

26. P6: De politie maakt gebruik van de reguliere BOA capaciteit  we 
willen extra capaciteit in de wijk

Om situaties van onveiligheid te verminderen wordt 
aan de BOA’s en politie gevraagd om de situatie 
vooral in het begin goed in de gaten te houden. 
Hierop wordt door de BOA’s en politie extra aandacht 
besteed tijdens de regulierere surveillance.

Met de komst van de opvanglocatie wordt structurele 
politie en BOA capaciteit niet uitgebreid.

Geen 
aanpassing(en)

27. Waar komen camera’s te hangen Camera’s worden afgestemd met direct 
omwonenden. Hiervan komt geen overzicht. Dit is 

Geen 
aanpassing(en)
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immers van direct omwonenden zelf.
28. Cameratoezicht Amsterdamsestraatweg 57 Camera’s worden afgestemd met direct 

omwonenden. Hiervan komt geen overzicht. Dit is 
immers van direct omwonenden zelf.

Geen 
aanpassing(en)

29. Ook camera toezicht tot aan Rijksweg 73 ook daar wonen ook 
bewoners

Camera’s worden afgestemd met direct 
omwonenden. Hiervan komt geen overzicht. Dit is 
immers van direct omwonenden zelf.

Geen 
aanpassing(en)

30. Veiligheid bespreken met winkeliers De benodigde informatie en maatregelen die het COA 
geeft aan bewoners zal gedeeld worden met 
omwonenden en winkeliers.

Geen 
aanpassing(en)

31. Dus als ze in mijn tuin staan moet ik de politie bellen!!Na 19:00 
moeten ze binnen blijven, en niet meer de straat op, anders voelen 
wij ons niet meer veilig. Wie betaald de camera’s voor onze huizen?

Camera’s worden afgestemd met direct 
omwonenden, hiervoor stelt de gemeente financiële 
middelen ter beschikking. De opvanglocatie is geen 
gevangenis, maar het tijdelijke thuis van de 
bewoners. Daarom is er geen avondklok voor 
bewoners.

Geen 
aanpassing(en)

32. Hoe denkt de gemeente alle extra capaciteit in mankracht te 
realiseren? Overal hebben wij te maken met te korten. Dit is dus 
niet zomaar georganiseerd. Dit zijn allemaal beheersmaatregelen 
die niet diep in gaan op de oorzaak en de bron. Effectiever inzetten 
van middelen (geld en capaciteit) is wenselijk

Om situaties van onveiligheid te verminderen wordt 
aan de BOA’s en politie gevraagd om de situatie 
vooral in het begin goed in de gaten te houden. 
Hierop wordt door de BOA’s en politie extra aandacht 
besteed tijdens de reguliere surveillance.

Met de komst van de noodopvanglocatie wordt 
structurele politie en BOA capaciteit niet uitgebreid.

Geen 
aanpassing(en)

33. Cameras is een eis, zonder camera bewaking, geen AZC. Ook hier, 
waar zijn de hekken onder het viaduct om de pilaren heen? Graag 
krijgen wij inzicht in de locatie op 81, tekeningen van indeling 
terrein met alle vluchtwegen e.d. graag in details.

De tekeningen worden toegevoegd aan de 
Omgevingsvergunning die door het COA wordt 
aangevraagd.
Hekken onder het viaduct om de pilaren heen worden 
aangebracht.

Geen 
aanpassing(en)

34. Ik zou graag zien dat bij overtreding of misdrijf de personen worden 
verwijderd uit de locatie. Geen toestanden zoals in Ter Apel dat 

De noodopvang is geen aanmeldcentrum wat Ter 
Apel wel is. Asielzoekers die op de noodopvang 

Geen 
aanpassing(en)
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bewoners al hun bezittingen moeten beveiligen omdat het anders 
wordt gestolen. Liever helemaal geen azc in Naarden. zo dicht 
bevolkt het hier al is.

worden opgenomen zijn geregistreerd en hebben de 
IND-screening doorlopen.

35. Cameratoezicht schiet te kort. Te weing Naast het aanbrengen van camera’s bij de direct 
omwonenden, zullen de BOA’s en politie ook 
surveilleren

Geen 
aanpassing(en)

36. Extra surveillance wil niet zeggen extra fte wat wel zou moeten. 
Wat gaat de politie en boa nu niet meer doen omdat ze extra 
rondjes rijden. Indien er geen extra inzet fte komt is het wederom 
een wassen neus

Met de komst van de noodopvanglocatie wordt 
structurele politie en BOA capaciteit niet uitgebreid. 
De BOA’s en politie, maar ook particuliere beveiliging 
zullen extra aanwezig zijn in de wijk/rond de 
noodopvanglocatie.

Geen 
aanpassing(en)

37. Wassen neus Er gelden huisregels en ze krijgen voorlichting.1 x pw 
melden en drugs is geen probleem indien het maar niet illegaal is 
etc etc. Hou op ... en dit gelooft niemand

Naast de voorlichting en huisregels die de bewoners 
krijgen, zal ook actief worden ingezet op participatie 
en activatie. Dit om verveling zoveel mogelijk tegen 
te gaan en ervoor zorg te dragen dat bewoners een 
zinvolle invulling hebben gedurende de dag en daar 
waar mogelijk een bijdrage kunnen leveren aan de 
gemeente.  

Geen 
aanpassing(en)

38. De gemeente zorgt voor een schone omgeving  .. zou eens tijd 
worden en breng de wijk terug naar B kwaliteit ipv D kwaliteit zoals 
nu. Ook wij betalen tot op heden gemeente belasting. Wassen neus

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

39. Verslavingszorg aanbieden en illegale drugs is verboden?Maak mij 
steeds ongeruster.Dit menen jullie toch niet serieus

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

40. 3 beveiligers of coa medewerkers op 150 man.Beetje weinigOp een 
info avond van jullie zijn er 3 beveiligers op max 60 personen zegt 
u nu dat wij gevaarlijker zijn dan asielzoekers

3 beveiligers/COA medewerkers is conform de 
richtlijnen van COA. De ervaring van COA heeft 
geleerd dat dit voldoende is, zeker op een dergelijke 
kleine locatie.  

Geen 
aanpassing(en)

8 oktober 2024 Pagina  8 van 67



Reactienota inzake veiligheidsplan

Nr Wat u heeft opgemerkt / opgeschreven Reactie in relatie tot het concept 
veiligheidsplan
van 9 september 2024

Is er gevolg voor 
het 
veiligheidsplan

Nee, er wordt niet gesuggereerd dat u gevaarlijker 
bent dan asielzoekers.

41. U houdt alles in gaten en nemen maatregelen indien nodig.Komt 
overal terug naar stelt mij verder van gerust

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

42. Bewoners leren over onze regels indien ze er al wonen is kansloos. Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

43. Huisregels Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

44. Indien de politie ter plaatse moet komen  hoop ik toch dat 
eventuele daders uit de opvang moeten. Wat word er gedaan om 
conflicten tussen bv jongeren en de bewoners van de opvang te 
voorkomen ? Of ellende met het uitgaanspubliek in het weekend ?

Afhankelijk van het incident besluit COA tot het 
nemen van maatregelen richting de asielzoekers die 
overlast veroorzaken. Dit kan leiden tot overplaatsing 
van overlastgevers. 

Wij zetten nu in op uitleg van de omgangsnormen en 
extra surveillance voor buiten de opvanglocatie. Op 
de opvanglocatie worden hiervoor ook maatregelen 
genomen die variëren van goede recreatieve 
mogelijkheden en dagprogramma’s. Tot slot hebben 
wij op uitgaansavonden de beschikking over 
specifieke beveiliging die ook hier attent op is.

Geen 
aanpassing(en)

45. De veiligheid kan men niet garanderen, vanwege te weinig 
personeel.

Er zijn inderdaad geen garanties. Wel zal er zoveel 
mogelijk worden ingezet op veiligheid. Aan de ene 
kant door de maatregelen die zijn genoemd in het 
veiligheidsplan en aan de andere kant door het 
inzetten op participatie en activatie

Geen 
aanpassing(en)
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46. Er komt extra surveillance door particuliere beveiligers, met name 
rondom het terrein van de noodopvanglocatie.....zou verstandig zijn 
om de beveilgers bij iedere winkel op de Kerverdijk te zetten zodat 
de winkelier er zeker van zijn dat hun eigendommen niet gestolen 
worden, want iedereen weet dat dat een heel groot probleem gaat 
worden.

Er zal geen extra inzet zijn voor de winkels. Geen 
aanpassing(en)

47. Hoe willen jullie dit gaan doen Jullie kunnen nu al niet handhaven 
En schoonhouden

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

48. Ze gaan toch van hrt terrein af en dan ellende bij de winkels en 
woonwijken en speeltuinen maken

Op basis van het veiligheidsplan verwachten wij niet 
dat de bewoners van de noodopvang hiervoor gaan 
zorgen.

Geen 
aanpassing(en)

49. De laatste punt moet gelijk in acht genomen worden dat ze uit 
geproduceerd zijn. En vervolgens uit het land gezet worden

De gemeente is niet verantwoordelijk voor het 
asielproces en het verloop daarvan.

Geen 
aanpassing(en)

50. Maak ik hier uit op dat er verslaafden worden geplaatst?Want dat 
lijkt mij heel onveilig voor de hele buurt omgeving.Hoe wordt 
gewaarborgd dat onbevoegden geen toegang hebben?  Dat is in 
het verleden op andere locaties misgegaan en tot vervelende 
situaties geleid (loverboy praktijken) Al met al ben ik niet erg 
gerustgesteld met de term extra surveillance… ik ga er van uit dat 
die er net niet zijn als je ze juist nodig hebt. Dit is schijnveiligheid 
geen echte veiligheid. De veiligheid maatregelen zijn gericht voor 
de eventuele bewoners die misschien gaan komen, niet voor de 
buurtbewoners. Dat is mijn grootste kritiek op het hele plan. 
Eenzijdig plan vanuit bescherming asielzoekers. Degene die het 
plan aan het ontwerpen is, heeft zich niet grondig verdiept, heeft 
zich niet verplaats in de positie van de lokale bewoners zelf. Niet 
verplaats in de positie als je er zelf direct naast zou wonen. Zou je 
er namelijk naast wonen dat zou je een heel ander plan maken.Een 
onmogelijk plan omdat er gewoonweg geen veiligheid 

De noodopvanglocatie is voor asielzoekers. 

Er is 24/x7 toegangscontrole op het terrein en elke 
bezoeker moet zich melden bij de beveiliging.

100% veiligheid kan nooit geboden worden. Er is 
gekeken naar de risico’s. Er is een beveiligingsplan 
gemaakt. Er zal gekeken worden naar participatie en 
activatie zodat de bewoners op de 
noodopvanglocatie zich nuttig voelen gedurende de 
dag. Uw gevoel van onveiligheid kunnen wij niet 
wegnemen, wel hebben wij met zorg het 
veiligheidsplan gemaakt juist om de risico’s in kaart 
te brengen alsook de maatregelen in te zetten. 

Geen 
aanpassing(en)

Geen 
aanpassing(en)

Geen 
aanpassing(en)
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gegarandeerd kan worden.Geen garantie kunnen bieden is geen 
goed onderbouwd en gedegen plan. Dit is een snel, eenzijdig plan 
om de beslissing er door heen te drukken. Een ‘woke’ politiek niet 
doordacht plan en een heel slecht idee om Uit te voeren.Ik nodig u 
allen uit om, als u dit doordruk, de komende maanden elke dag op 
de fiets langs te fietsen. Zo ook uw dochters. En dan hoor ik graag 
hoe veilig u en uw dochters zich zullen voelen.

51. AZC vroeger in Crailo meegemaakt als tiener, de buurt bij Anne 
Franklaan was leeg geroofd ook de ah daar. Maar alles ging perfect 
las ik laatst op de Gooise Meren website. Dit lag nog iets van een 
woonwijk

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

52. Wij hebben hier helemaal niet aan als bewoners. Ik voel me in de 
steek gelaten. Wat de bewoners er ook van vinden het wordt toe 
weg door ons neus gedruk. Omdat wij nou in de arme wijk van 
gooisemeren wonen moet het hier komen. Erg triest allemaal.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

53. Er wordt nu al niet gehandhaafd straks wel? Ik geloof er niets van. Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

54. Ik vind dit nog te vaag. Hoeveel surveillance komt er? Ik wil het 
concreet horen; hoe vaak per dag? Het voelt vooral alsof de 
“nieuwe bewoners” beschermd worden

Extra surveillance betreft het extra rondrijden in de 
omgeving van de noodopvang, met name gedurende 
de avond- en nachtelijke uren. De bevoegdheden zijn 
beperkt, maar zij kunnen wel de politie en de BOA’s 
inschakelen indien noodzakelijk. Er wordt ingezet op 
2 surveillance momenten per dag.

Geen 
aanpassing(en)

55. Aangegeven in uw veiligheidsplan, staat dat het belangrijk is om 
asielzoekers te kunnen identificeren, mocht er iets gebeuren buiten 
de locatie van het COA. Hoeveel budget is er voor het plaatsen van 
camera's op locaties in de openbare ruimte waar dat nodig blijkt? 
Kunnen lokale bewoners een vergoeding krijgen voor de aanschaf 
van een ring deurbel om hun gevoel van veiligheid te vergroten?

De mogelijkheid voor camera’s wordt aangeboden 
aan de direct omwonenden bij de opvanglocatie. Dit 
betreft maatwerk en de hoogte van dit bedrag is op 
dit moment niet bekend. 

Camera’s geplaatst door de gemeente in de 

Geen 
aanpassing(en)
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openbare ruimte is op basis van wetgeving in 
principe niet mogelijk en het Openbaar Ministerie 
geeft hiervoor geen toestemming, tenzij er zich 
incidenten hebben voorgedaan. Dan wordt de 
afweging gemaakt op basis van proportionaliteit en 
subsidiariteit. 
Nee, met uitzondering van direct omwonenden 
vergoed de gemeente en/of COA niet de aanschaf 
van een ring deurbel. 

56. Wat houd camera toezicht mogelijk worden gemaakt in ?? Feit blijft 
dat ik het voor mijn gezin niet veilig vind !!!

Direct omwonenden wordt de mogelijkheid geboden 
om camera’s te laten plaatsen.

Geen 
aanpassing(en)

57. Ik ben blij met de inzet van particuliere beveiligers rondom het 
terrein van de noodopvanglocatie. Echter, het is onduidelijk waar 
precies gesurveilleerd wordt en wanneer. Vanwege de 
schoolgaande kinderen uit Muiden en Muiderberg hierbij het 
verzoek om vooral te surveilleren wanneer de kinderen naar en van 
school fietsen, dus in de vroege ochtend (vanaf 8:00 uur) en 
halverwege de middag. Daarnaast wil ik graag weten wat het 
beleid is van COA als er zich incidenten voordoen (afgezien van 
aangifte doen). Op grond van het Haqbin-arrest is het niet 
toegetaan om bij wijze van sanctie de opvang volledig te staken, 
maar het is wel toegestaan om overlastgevende en criminele 
bewoners over te plaatsen naar een andere opvang. Wanneer gaat 
het COA over tot het overplaatsen van overklastgevende en 
criminele bewoners? Hopelijk niet pas na 5 incidenten...

Surveillance worden uitgevoerd op de Rijksweg en in 
de wijk KTV. Uw suggestie over het tijdstip zullen wij 
meenemen bij het contracteren van het 
beveiligingsbedrijf.

Maatregelen COA: Maatregelenbeleid COA.pdf

Afhankelijk van het type incident kan iemand al na 
een incident worden overgeplaatst als na meerdere 
incidenten.

Geen 
aanpassing(en)

58. Eerst 2 jaar en daarna nog eens 8 jaar???? Echt ongelofelijk hoe er 
niet wordt geluisterd naar de bewoners van onze wijk. Die proberen 
van deze wijk een mooie en leefbare wijk te laten zijn. Niet een 
gebied waar de politie loopt en waar al het geld van de gemeente 
opgaat aan veiligheid voorzieningen die niet voor de bewoners is 
maar voor het COA. Politiek een bruin beentje halenover de ruggen 

Het college heeft besloten tot maximaal 2 jaar 
noodopvang. Eind 2024 vindt besluitvorming plaats 
over de reguliere opvang.

Geen 
aanpassing(en)

8 oktober 2024 Pagina  12 van 67

https://www.coa.nl/sites/default/files/2024-04/Maatregelenbeleid%20COA.pdf


Reactienota inzake veiligheidsplan

Nr Wat u heeft opgemerkt / opgeschreven Reactie in relatie tot het concept 
veiligheidsplan
van 9 september 2024

Is er gevolg voor 
het 
veiligheidsplan

van de bewoners zonder overleg wordt het door o n ze strot 
geduwd.

59. 1. Als een bewoner de wet overtreedt word hij dan verwijderd van 
de opvang locatie?2. Als een bewoner de aangeboden hulp niet 
accepteert; wat dan?

Zie het maatregelenbeleid van COA: 
Maatregelenbeleid COA.pdf

Geen 
aanpassing(en)

60. Maatregel 1, prima. Maar wie gaat dat toezicht houden en wie 
bekostigd dat? Maatregel 2, waarom voornamelijk rondom de 
locatie? Wie gaat dit bekostigen? Maatregel 3 prima, maar waarom 
nu pas? Maatregel 4, er wordt nu al. Jet gehandhaaft door politie of 
de handhaving. Bijv parkeren bij het winkelcentrum. Aso gedrag 
van hangjongeren etc. Hoe kan dan er dan extra iets gedaan 
worden?Maatregel 5, dat is iets wat altijd al van toepassing is maar 
heeft betrekking op de locatie zelf en. Jet de buurt.Maatregel 6 
nogal logischMaatregel 7 weer alleen betrekking op de 
locatieMaatregel 8 leuk, maar weer alleen betrekking op de 
bewoners.Maatregel 7, wie gaat dat bekostigen?Maatregel 8 nogal 
logisch!

Toezicht wordt uitgevoerd door de politie, BOA’s en 
particuliere beveiliging. Waarom vooral rond de 
noodopvanglocatie? Omdat het de verwachting is dat 
bewoners hier verblijven.

Over de bekostiging worden tussen de gemeente 
Gooise Meren en het COA afspraken gemaakt, 
waarbij het uitgangspunt is dat het COA alle 
noodzakelijke kosten voor haar rekening neemt.

Overige vragen kunnen niet goed worden ingeschat 
op onderwerp.

Geen 
aanpassing(en)

61. Ik zou willen dat men zich elke dag moet melden en niet 1 x in de 
week

Conform de huidige regelgeving is dit niet mogelijk, 
tenzij asielzoekers op specifieke locaties worden 
opgevangen (Handhavings- en Toezichtlocatie) of 
wanneer een asielzoeker 16 jaar of ouder is en 
afkomstig  uit een veilig land. Beide situaties zijn niet 
van toepassing op de deze locatie.

Geen 
aanpassing(en)

62. Wat voegt de cameratoezicht toe? Niets! Extra surveillance? In 
welke vorm? Hoe zit het met het hekwerk om het viaduct? Dit was 
eerder toegezegdWanneer er een misdrijf word geconstateerd? 
Nemen wij als omwonenden zelf onze eigen maatregelen en geloof 
me daar willen jullie niet mee geconfronteerd worden!

Cameratoezicht heeft een afschrikkende werking en 
beelden ervan kunnen worden uitgelezen.

Extra surveillance zal bestaan uit extra surveillance 
door politie, BOA’s en particuliere beveiliging.

Hekwerken rondom pilaren viaduct worden 
aangebracht.

Geen 
aanpassing(en)
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63. Er is nu al onvoldoende politiemacht om adequaat te kunnen 
handelen bij diefstal. Hoe wordt erop geanticipeerd dat wij ook 
schadevergoeding kunnen verhalen bij winkeldiefstal en niet alleen 
maar overlast er aan hebben, tijd en producten kwijt zijn

Schadevergoeding bij winkeldiefstal moet op de 
dader verhaald worden. Op basis van de 
ervaringscijfers zal het gaan om 3 incidenten in 
verband met diefstal/verduistering en inbraak. Het 
beeld dat er massaal gestolen zal worden is op basis 
van objectieve cijfers niet te onderbouwen.

Geen 
aanpassing(en)

64. Ik constateer dat het stuk veiligheid voor omwonenden zeer 
summier, onvoldoende concreet en vooral onvoldoende is. 
Veiligheid en zorgen daarover is het allergrootste thema van 
bewoners van Naarden en dan is dit het beste waar jullie mee 
kunnen komen?- Er wordt in het Veiligheidsplan bij het thema 
Veiligheid vooral veel gepraat over wat er voor de bewoners 
allemaal geregeld wordt en NAUWELIJKS hoe de gemeente er echt 
voor gaat zorgen dat het veilig wordt voor de bewoners van 
Naarden, om incidenten te voorkomen en wat er bij incidenten gaat 
gebeuren. Veel van de maatregelen zijn een wassen neus en zetten 
maar heel weinig zoden aan de dijk.- Wat houdt extra surveillance 
van beveiligers in? Hoe vaak, hoe veel, wat zijn hun 
bevoegdheden?- Er wordt aangegeven dat de politie en BOA's extra 
gaan surveilleren. Daarnaast wordt ook aangegeven dat de politie 
het al druk heeft en de capaciteit zal moeten prioriteren. Oproepen 
zullen dus niet altijd prio krijgen. Wat wordt concreet gedaan om de 
politie in staat te stellen deze extra taken en 
verantwoordelijkheden te kunnen uitvoeren? Over meer capaciteit 
wordt niet gesproken, terwijl zeer duidelijk naar voren komt dat er 
zeer waarschijnlijk wel aanzienlijke verhoging van het aantal 
incidenten zal zijn in de gemeente.- De minimale bezetting op het 
aantal inwoners van de noodopvang is 2 COA medewerkers en 1 
(!!!!!!!!!) beveiliger voor 150 mannen uit zoals jullie aangeven 
'oorlogsgebied'?! En vanaf 22 uur 's avonds iets meer. Maar in de 
winter is het tussen 17 - 8 uur 's ochtends pikkedonker. -  Als 

Extra surveillance betreft het extra rondrijden in de 
omgeving van de noodopvang, met name gedurende 
de avond- en nachtelijke uren. De bevoegdheden zijn 
beperkt, maar zij kunnen wel de politie en BOA’s 
inschakelen indien noodzakelijk.

Oproepen van politie worden door de politie 
geprioriteerd o.b.v. de melding.

Om situaties van onveiligheid te verminderen wordt 
aan de BOA’s en politie gevraagd om de situatie 
vooral in het begin goed in de gaten te houden. 
Hierop wordt door de BOA’s en politie extra aandacht 
besteed tijdens de regulierere surveillance.

Met de komst van de noodopvanglocatie wordt 
structurele politie en BOA capaciteit niet uitgebreid.

Met betrekking tot incidenten is het onderscheid op 
de locatie en buiten de locatie belangrijk om in 
gedachten te houden. Het WODC geeft aan dat 3% 
van de bewoners van een asielopvang betrokken is 
bij een misdrijf buiten de locatie. Het betreft dan 3% 
over een populatie van 150 personen, dus 4,5 
personen die met justitie in aanraking komen.

Geen 
aanpassing(en)

Geen 
aanpassing(en)

Geen 
aanpassing(en)

Geen 
aanpassing(en)

Geen 
aanpassing(en)
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omwonenden signaleren dat de asielzoekers zich ongepast 
gedragen, hoort het COA dat graag zodat zij bewoners aan kunnen 
spreken op dat gedrag--> Hoe gaan jullie dan doen als wij niet 
zullen kunnen aanwijzen of het Rachid, Ali of Mohammed was die 
iets gedaan heeft? Hoe identificeer je een specifiek persoon? Een 
wassen neus maatregel dus.- In het hoofdstuk "De Organisatie van 
Veiligheid" staat drie keer niks concreets over wat er nou 
daadwerkelijk gedaan gaat worden om de veiligheid te bevorderen. 
Alles is erg vaag en wordt veel gesproken over wie er allemaal 
samenwerken, maar dat interesseert ons niet want dat zijn zoveel 
instanties dat iedereen naar elkaar kan wijzen. - Risicomatrix: 
Vermogensmisdrijven wordt juist over aangegeven dat die 
significant hoger zijn en dus verwacht mag worden dat dit gaat 
gebeuren. Vervolgens staat in de risicoscore 'Gemiddeld'. Dit zou 
100% HOOG moeten zijn inclusief werkende beheersmaatregelen 
die daadwerkelijk mitigerend zijn! Of is het om geen aanvullende 
maatregelen te hoeven nemen? De huidige beheersmaatregelen 
slaan ook echt nergens op om inbraken in de wijken te voorkomen. 
- Gewelds en seksuele misdrijven juist het tegenovergestelde.....En 
ondanks de VERHOOGDE risicoscore zijn de beheersmaatregelen 
net als wanneer er geen opvang is?!! Aangifte, vervolging, gewoon 
standaard procedure die we in NL hebben. En dan cameratoezicht 
rondom NO, wat gaat dat helpen dan? Gaan de zedenmisdrijven 
onder het hek van de Noodopvang plaatsvinden, denk het niet. Ik 
heb drie jonge kinderen waarvan twee meisjes die dus een veel 
hoger risico gaan lopen. Dat vind ik onaanvaardbaar en in het geval 
van incidenten zal dat ook niet onbeantwoord blijven.- Met een 
paar kernmaatregelen denken jullie alle risico's te kunnen 
beheersen: cameratoezicht rondom NO, wat extra surveillance en 
de mensen te vertellen over de regels in NL....Dat kan toch niet 
waar zijn. -Risico matrix: geen snelle opvolging door politie. 

Het is belangrijk dat van te voren  duidelijk is richting 
alle partijen welke processen en procedures van 
toepassing zijn. Het veiligheidsplan heeft daarmee 
ook meerdere belangen.

Noodknop is tekstueel aangepast in paragraaf 1.3.2.

Bij de risicomatrix is uitgegaan van het aantal 
incidenten en misdrijven die de gemeente Gooise 
Meren op basis van de cijfers van het WODC moet 
verwachten. Bij vermogensmisdrijven is het 
percentage asielzoekers dat in aanmerking komt 
vanwege vermogensmisdrijven 74% van de 3% 
asielzoekers die in aanraking komt met justitie. Dus 
3% van 150 personen x 74% = 3,3 x zal er een 
asielzoeker in aanraking komen met Risicomatrix:
 Vermogensmisdrijven: 74% x 4,5 personen = 3,3 

gevallen. De classificatie blijft gemiddeld: het risico 
is aanwezig, maar niet groter of aannemelijker dan 
zonder een noodopvanglocatie.

 Vernieling en misdrijven tegen openbare orde en 
gezag = 4% x 4,5 personen = 0,18 gevallen. De 
classificatie blijft gemiddeld: het risico is aanwezig, 
maar niet groter of aannemelijker dan zonder een 
opvanglocatie.

 Geweldsmisdrijven = 6,6% x 4,5 personen = 0,297 
gevallen. De classificatie blijft gemiddeld: het risico 
is aanwezig, maar niet groter of aannemelijker dan 
zonder een opvanglocatie.

 Seksuele misdrijven = 1,4% x 4,5 personen = 

Risico categorie 
aangepast blijft 
gemiddeld
Risico categorie 
aangepast naar 
gemiddeld

Risico categorie 
aangepast naar 
laag

Risico categorie 
aangepast naar 
laag
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Beoordeling: Deze is ongeacht de locatie voor iedere situatie 
hetzelfde in Nederland. Er is niet meer capaciteit dan er is en als 
politie elders bezig is met de afhandeling van een andere melding 
dan zijn ze niet snel ter plaatse. O.b.v. melding bepaald de politie 
de prioriteit. Naar gelang de melding zal het een hoge prioriteit 
krijgen of een lagere prioriteit.- Er was sprake van een noodknop, 
hier wordt niets over gezegd.

0,063 gevallen. De classificatie blijft gemiddeld: het 
risico is aanwezig, maar niet groter of 
aannemelijker dan zonder een opvanglocatie.

65. Ik heb het Veiligheidsplan doorgenomen. Het plan dat zo’n cruciale 
rol wordt geacht te gaan spelen als onderlegger voor de 
toestemming en inrichting van het AZC te Naarden. Ik moet 
zeggen: het is een wassen neus. Bladzijden vol gemeenplaatsen, 
nagenoeg nergens SMART geformuleerd. ( zo goed mogelijk, soms, 
indien noodzakelijk, minimaal twee begeleiders, etc., etc.) Op de 
pagina’s die gaan over in kaart gebrachte gegevens omtrent 
crimineel gedrag dienen de alarmbellen luid af te gaan bij B en W. 
Alarmerende cijfers, aangezien de dagelijkse praktijk is zo veel en 
waar mogelijk fout gedrag onder het tapijt te wurmen, mogen we 
ervan uitgaan dat e.e.a. nog erger is dan hier omschreven. Begin er 
niet aan! Nederland mag inmiddels toch wel wat wijzer zijn gezien 
de narigheid die dit soort lieden binnenbrengen. Vertraag in elk 
geval dit verhaal. De gretigheid van ideologische luchtfietsers 
wordt binnenkort sowieso ingeperkt door de afschaffing van de 
spreidingswet en door het feit dat men in Duitsland inmiddels ook 
de schellen van de ogen aan het halen is om de werkelijkheid 
scherper te aanschouwen.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

66. na 22:00 geen mogelijkheid om het terrein te verlatenWaar komen 
er camera'sEr staat heel veel over surveillance bij Noodopvang, 
maar we willen dit in de wijk

Camera’s worden aangebracht tussen de 2 viaducten 
bij de Rijksweg 81.

Surveillance zal ook de wijk betreffen.

Geen 
aanpassing(en)

67. Verslaving komt ook door verveling. Welke ruimte is er in 
vrijwilligerswerk? We hebben een mooi plan voor een voedselbos, 

Er is veel ruimte voor vrijwilligerswerk. Een 
vrijwilligersverklaring wordt met behulp van de 

Geen 
aanpassing(en)
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wandelen en troep ruimen en sociale activiteiten die voor meer 
cohesie en een fijnere omgeving zorgen. Dat mogen ze niet doen 
tenzij er een vrijwilligers verklaring is die te krijgen is bij UWV. Dat 
gaat dus alleen wanneer ze een BSN hebben. Kan de 
Vrijwilligerscentrale dit makkelijk regelen?

locatiemanager en de gemeente mogelijk gemaakt.

68. Klinkt leuk die extra surveillance door particuliere beveiligers, maar 
wat houdt dit in praktijk in? Er is nu geen surveillance, dus feitelijk 
is dit niet extra.Wat wil exra surveillance door de politie en boa's 
van de gemeente zeggen? Waar gaat dit plaats vinden? Zou fijn zijn 
als dit op het Thijssepark en aanliggende wijken plaats gaat 
vinden.Toegangsprocedures zijn goed, maar dat zou ook moeten 
voor het verlaten van het terrein. Dus niet na 22 uur in de 
avond.Een schone omgeving klinkt leuk, maar wat is de straal 
vanaf het AZC waarvoor dit geldt?Er wordt gesproken over altijd de 
politie inschakelen, is dat ook bij winkeldiefstal? Nu is het zo dat 
o.a. de Plus daar niet voor belt omdat er toch niemand komt. En 
hoe kan dit waar worden gemaakt met de huidige bezetting van de 
politie?

Extra surveillance betekent dat de politie, BOA’s en 
particuliere beveiligers extra surveilleren en 
aanwezig zijn in met name de wijk KTV en in de 
omgeving van de opvanglocatie.

De opvanglocatie is geen gevangenis en behoudens 
de wekelijkse registratieplicht zijn bewoners vrij om 
te gaan en staan waar zij willen.

Als er sprake is van winkeldiefstal, maar de dader 
niet kan worden achterhaald kan alleen via de politie 
aangifte worden gedaan. Wanneer de winkeldief 
wordt betrapt is het ook aan de politie om hierop te 
acteren. 

Wanneer de winkelier weet dat het een bewoner 
betreft van de noodopvanglocatie is het advies om 
ook het COA hierover te bellen.

Geen 
aanpassing(en)

69. Goedendag, ik was laatst in de Plataan en heb toen xxx xxx 
gesproken en een memo achtergelaten. Als directe overbuur van 
de noodopvang doe ik bij u een dringend beroep om een degelijk 
hekwerk te plaatsen langs de Trekvaart waar een doek door heen is 
gevlochten zodat het zicht naar onze bedrijf en woning wordt 
ontnomen. Wij zijn net als de fam.xxx DIRECTE  buren.  Wij voelen 
ons met de komst van de noodopvang niet meer veilig. Ik leg het 
uit: Vanaf de parkeerplaats kijkt met zo uit op ons bedrijf ons huis 

Wij maken hiervoor een persoonlijke afspraak met u. Geen 
aanpassing(en)
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en oprit. Deze mensen hebben de hele dag niets te doen en dus 
kan je dan overal op gaan letten. Ons boerenbedrijf en onze 
schuren zijn helaas( net als vele ander agrarische bedrijven)  niet af 
te sluiten en dat is algemeen bekend, men ziet straks exact 
wanneer wij weggaan en weer thuiskomen, of de auto wel of niet 
op de oprit staat. Of het licht wel of niet brandt.  Dit gevoel is echt 
niet fijn en maakt me erg onrustig en bezorgd.Bij de fam. xxx wordt 
een dicht hoog hekwerk geplaatst van 3.30 meter om deze zorgen 
en hun privacy te waarborgen.Wij zien ook graag dat het zicht op 
ons bedrijf  d.m.v. een dicht hekwerk wordt ontnomen. Ook vissen 
en een bootje neerleggen zien wij als ongewenst en daartoe zou 
een deugelijk hekwerk ook in  kunnen voorzien. Wij hopen dat u 
serieus met ons verzoek aan de slag gaat. Immers als je naaste 
buur bent ( lees fam. xxx) wordt er ook iets geregeld om deze 
familie te beschermen tegen een onveilig gevoel. Wij willen als 
DIRECTE  overbuur ook zo behandeld worden. U als lezer heeft 
geen last van deze, voor ons onveilige casus, maar wij wel!  Ik hoop 
dat u zich kan inbeelden hoe dat voelt. Nou weet ik wel dat ik niet 
op het persoonlijke vlak iets naar u mag  mag schrijven , maar u 
weet best hoe ik dat bedoel. Het voelt niet fijn dat we elke minuut, 
elke uur, elk moment van de dag in de gaten gehouden kunnen 
worden door mensen die niets te doen hebben. U bent van harte 
uitgenodigd om de situatie ter plekke te komen aanschouwen, de 
koffie staat klaar! Doe het eens ! en ga met ons in gesprek met de 
aangedragen oplossing die er zou toe bijdragen dat wij ons veiliger 
zouden  kunnen gaan voelen.  Mocht dit bericht niet in deze groep 
thuishoren maar in een andere rubriek dan hoop ik dat u dit bericht 
op de juiste plaats weet neer te leggen.Graag hoor ik een reactie 
op dit bericht, anders voel ik met als DIRECTE OVERBUUR niet 
serieus genomen. Wij verschillen qua situatie daarin niet van de 
fam. xxx. In afwachting van uw reactie, Vriendelijke groet xxx xxx 
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tel. xxx mail xxx
70. Erg dubbel, enerzijds fijn dat er extra wordt opgelet. Anderzijds 

voelt het niet meer vrij om te wonen in een extra beveiligd gebied.
Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

71. * Cameratoezicht: uit de mondelinge toelichting op het 
veiligheidsplan, die werd gegeven tijdens de voorlichtingsavond op 
11 sept, begreep ik dat (ivm wettelijke restricties) er geen 
cameratoezicht komt langs de openbare weg maar uitsluitend op 
de NO zelf en op aanpalende erven. Maar .... zijn er echt geen 
mogelijkheden om iets te doen met cameratoezicht, mn onder het  
viaduct en bij de kinderspeelplaats aan de kop van de 
Lepelaarstraat?! Vlgs mij moet het mogelijk zijn om iets te doen 
met slimme camera's met een lage resolutie (zodat 
gezichtsherkenning niet mogelijk is) maar die wel ongewone 
bewegingen ("tumult") kunnen oppikken en dan een signaal 
doorgeven aan de politie zodat direct een auto naar de betreffende 
plek kan uitrukken. Dat zou een enorme verbetering van het gevoel 
van  veiligheid voor bewoners kunnen betekenen.* Extra 
surveillance: het is natuurlijk goed dat gedacht wordt aan extra 
toezicht door BOA's en politie, maar het veiligheidsplan moet op dit 
punt veel en veel specifieker worden: geef aan hoeveel extra 
capaciteit beschikbaar wordt gesteld op het moment van start van 
de NO en hoe -op geleide van de ervaringen- kan worden op- of 
afgeschaald zodra dat nodig of mogelijk is. De opmerkingen die 
hierover nu in het veiligheidsplan gemaakt worden zijn veel te 
"losjes" geformuleerd en leiden op geen enkele manier tot een 
verhoogd gevoel van veiligheid bij de bewoners van de KTV-wijken.

Met direct omwonenden wordt gesproken over het 
vergoeden van camera’s op particulier terrein. 

Er is niet voorzien in extra politie of BOA capaciteit 
voor de gemeente Gooise Meren. Wel zorgen de 
BOA’s en politie ervoor dat er extra gesurveilleerd 
wordt in de wijk KTV en de opvanglocatie. Hiernaast 
wordt gebruik gemaakt van particuliere beveiliging 
die zal surveilleren. 

Geen 
aanpassing(en)

72. Ik heb geen vertrouwen in het coa en de afspraken die gemaakt 
worden tussen gemeente en coa.Wat als het coa de afspraken niet 
nakomt? Fouten maakt?Wie is hier aansprakelijk voor?Wie houdt 

Het college van burgemeester en wethouder is er 
uiteindelijk verantwoordelijk voor dat het COA de 
gemaakte afspraken nakomen.

Geen 
aanpassing(en)
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toezicht op de afspraken?Hoe komen wij als bewoners achter het 
nakomen/ niet nakomen van de afspraken? Wat zijn de 
consequenties voor het  coa voor niet nakomen/ voldoen aan 
afspraken? De strategie van het coa is snelheid en ‘doordrukken’. Ik 
vind het een vorm Van pressie, waardoor fouten ontstaan. Fouten 
die moeilijk te herstellen zijn en gevolgen hebben voor de buurt.

Dagelijks en periodiek vindt afstemming plaats met 
het COA en alle veiligheidspartners.

73. Ook hier zijn alle maatregelen slechts gericht op het stuk tussen de 
Churchillstraat en De Boer Dier & Ruiter, zowel qua verlichting als 
cameratoezicht. Het stuk tussen De Boer Dier & Ruiter en de 
Hakkelaarsbrug wordt totaal genegeerd in dit plan, terwijl de 
kinderen uit Muiden dit hele stuk elke dag fietsen, ook in het 
donker en alleen. Dus ook meisjes alleen. Naar mijn mening 
moeten de veiligheidsmaatregelen (verlichting, camera's en 
surveillance) gelden voor het hele stuk. Uit de risicotabel van het 
veiligheidsplan blijkt dat het COA geen mandaat/bevoegdheid heeft 
om maatregelen te nemen buiten het COA terrein. En daar ligt 
precies het echte risico. Dus als we dit specifiek maken “Jong 
meisje wordt lastig gevallen (of erger) onder donker viaduct buiten 
het terrein van het COA”, wordt als het COA het al merkt, de politie 
gebeld. Dat duurt lang voordat die gearriveerd is. Dan is het kwaad 
al geschied.Dat men de kant van Muiden/Muiderberg op zal gaan 
lopen/fietsen is een zekerheid. Het dichtstbijzijnde bemande 
tankstation voor COA Noodopvang waar je s ’avonds sigaretten kan 
halen, is het namelijk Shell Station Hakkelaar langs de A1. Vanaf de 
Zuidpolderweg/Mariahoeveweg wordt dit veelvuldig bezocht. Ook al 
staan er verbodsborden dat je er niet mag fietsen of lopen. En 
straks na de aanleg van het nieuwe fietspad wordt dit nog 
makkelijker.

De maatregelen m.b.t. camera toezicht gelden tot en 
met de Boer Dier & Ruiter. De maatregelen t.a.v. de 
verlichting geldt vanaf de Churchillstraat tot en met 
de opvanglocatie.

Op basis van de benoemde risico’s en cijfers is dit 
risico beoordeeld. De gemeente deelt uw mening niet 
dat er een verhoogd risico is. Ook momenteel is deze 
situatie al aanwezig en de huidige cijfers wijzen niet 
uit dat hier dergelijke incidenten/misdrijven 
plaatsvinden.

Geen 
aanpassing(en)

74. -De maatregelen zijn allemaal een druppel op de gloeiende plaat en 
doen absoluut geen recht aan het veiligheidsgevoel van de 
omwonenden. BOA's surveilleren alleen om parkeerboetes uit te 

Op basis van de benoemde risico’s en cijfers zijn de 
door u benoemde risico’s beoordeeld. De gemeente 
deelt uw mening niet dat er een verhoogd risico is. 

Geen 
aanpassing(en)
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delen. De politie krijgt ook geen extra mankracht erbij. Zij hebben 
het al veel te druk en hebben personeelstekort. Die beloftes 
kunnen niet waar gemaakt worden. -Particuliere beveiligers moeten 
op wisselende tijden en met grote regelmaat blijven surveilleren 
door de omringende wijken. Die beveiliging moet zo intensief 
mogelijk ook om hier een preventieve werking van uit te laten 
gaan. En dit moet niet worden afgebouwd als er een periode zonder 
incidenten is, want dan is het wachten op problemen. -
Omwonenden zijn nu al doodsbang, straks durven zij hun hond niet 
meer uit te laten s avonds, of om in het donker weg te gaan of 
terug naar huis te komen. Vooral de senioren in het Thijssepark zijn 
heel bang, hun tuinen zijn ook niet af te sluiten. -Er moeten ook 
veel meer camera's worden geplaatst langs het pad van de 
looproute naar het winkelcentrum, het Thijssepark, bij speeltuinen, 
maar ook het winkelcentrum zelf. De Plus kan voor de volle 
openingstijden een beveiliger gaan inhuren om te proberen om de 
diefstallen tegen te gaan, want ook dat daar heel veel sprake van is 
bij asielzoekers is een feit. - Maar ook al is een incident gefilmd op 
camera, het zal bijna onmogelijk zijn om dit te herleiden naar 1 
specifieke asielzoeker. Veiligheid kan dus onmogelijk worden 
gegarandeerd.- In het veiligheidsplan staat ook dat er bij 
herhaaldelijke incidenten of misdrijven door COA corveedienst kan 
worden opgelegd. Als er niet streng wordt opgetreden, dan gaat 
iedereen de regels overtreden.In andere opvanglocaties is het 
daardoor een rotzooi en kan het COA niet eens de veiligheid van 
haar medewerkers garanderen. - En moet de gemeente al het afval 
en rommel verwijderen en de boel schoonhouden? Is dit niet een 
mooie dagbesteding voor de asielzoekers?- Extra verlichting onder 
het viaduct is onvoldoende. Er moeten camera's en hekken komen 
en surveillance van politie, BOA en beveiliging.- De toegang tot de 
volkstuinen moet ook worden afgesloten. Ook daar gaan 

Momenteel is deze situatie al aanwezig en de huidige 
cijfers wijzen niet uit dat hier dergelijke 
incidenten/misdrijven plaatsvinden.

De benoemde maatregelen worden als voldoende 
beoordeeld door de gemeente om de risico’s te 
beheersen. 
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asielzoekers zich ophouden. Hier zitten veel oudere mensen die ook 
vaak alleen zijn. Zij zijn doodsbang. - Asielzoekers zullen gekke 
dingen kunnen doen onder invloed van drugs die snel te krijgen is 
in deze regio. Het risico op suicide bij de snelweg is zeer 
aanwezig.Overlast zal ook bijna nooit te herleiden zijn naar een 
specifieke bewoner, dus de belofte dat ze allemaal een 
aansprakelijkheidsverzekeraar hebben is een loze belofte. -Ik 
betwist ook de geldigheid van het onderzoek door PPS Security 
Group. U stelt dat dit een onafhankelijk expertisebureau is, die dus 
ook het afwegingskader heeft gemaakt over welke 
veiligheidsmaatregelen nu wel en niet worden voorgesteld. Deze 
partij is echter niet onafhankelijk, aangezien zij ook de beveiliging 
hebben verzorgd bij de informatieavonden in de Plataan! Zij zijn 
daardoor niet onafhankelijk en lijken te werken voor de 
gemeente/COA. Dit maakt het hele plan en alle maatregelen 
ongeloofwaardig. -Ook gaat het risico op ongedierte overlast 
drastisch toenemen, zoals ook bij andere opvanglocaties het geval 
is. Er is al redelijk wat overlast van ongedierte op de Keverdijk en 
dat mag niet erger worden. Ook lopen wij als omwonenden nu ook 
het risico om besmet te worden met andere infectieziekten of 
schurft .

75. Zonder speciale verordening heeft het geen waarde extra boas of 
blauw in te zetten, dit is voor een burgemeester makkelijker te 
doen dan deze opvang er door te drukken … niets hierboven werkt 
in lijn met soft beleid.Ook dienen de cameras anpr functie te 
hebben om zicht te krijgen op wat zich ophoud tussen viaduct en 
de boer

De BOA’s en politie kunnen ook zonder verordening 
extra  worden ingezet als de situatie daarom vraagt. 

ANPR camera’s zijn er om kentekens van auto’s te 
lezen. Dat is in dit geval minder van toepassing. Met 
direct omwonenden worden maatwerk afspraken 
gemaakt over de mogelijkheid van camera’s op 
particulier terrein

76. Dit alles is te zot voor woorden Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 

Geen 
aanpassing(en)
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veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

77. Kantmarkering zit teveel naar het midden. Automobilisten rijden 
daardoor te ver naar het midden van de weg. Hiermee is het 
onveilig.

Dit was ons nog niet bekend. De huidige situatie 
bestaat al minimaal 15 jaar. Het klopt inderdaad dat 
de huidige kantmarkering van de uitwijkstrook niet 
voldoet volgens de huidige richtlijnen van het CROW. 
De richtlijn schrijft voor dat deze markering op 25-
40cm uit de berm hoort te liggen op een 60km/u weg 
buiten de bebouwde kom. Op de Rijksweg ligt de 
kantmarkering 60cm uit de berm. Vooral met de 
opkomst van elektrische auto’s is het gebruik van 
lane assist toegenomen. De auto corrigeert 
automatisch op de wegbelijning. Auto’s rijden wel 
langzamer door een visueel smallere rijbaan en 
moeten een beetje uitwijken voor elkaar. Dat is 
waarom 60km/u wegen buiten de bebouwde kom 
deze uitwijkstrook hebben. Bij het eerstvolgende 
onderhoud van de markering passen we de afstand 
tot de berm aan.

Geen 
aanpassing(en) in 
het veiligheidsplan.

78. Snelheidscontrole en verlichting treft alleen omwonenden Uit de schouwen met inwoners en uit onze data blijkt 
dat er te hard wordt gereden op de Rijksweg. Een 
controle richt zich niet op een specifieke doelgroep 
maar op alle weggebruikers. 

Geen 
aanpassing(en)

79. Als snelheidsremmer een chicane of drempel bij noodopvang Een effectieve maatregel is het aanleggen van 
verkeersdrempels. Het aanleggen van een 
verkeersdrempel is een grote en kostbare ingreep, 
waarvoor geen reservering is opgenomen in de 
gemeentelijke begroting. Ze worden daarom niet 
tussentijds aangelegd. Wanneer uw straat aan groot 
onderhoud toe is kunnen ze wel in het nieuwe 
ontwerp worden opgenomen. Dan kan ook in het 

Geen 
aanpassing(en)
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reguliere proces participatie plaatsvinden over de 
exacte plek van de drempel. Het is wel van belang 
dat er voldoende draagvlak voor de aanleg van 
drempels is. Drempels kunnen namelijk trillinghinder 
en geluidsoverlast voor
omwonenden veroorzaken.

80. Controles “extra”:
- Onvrede uit buurt
- Voelt vreemd

Na overleg met de politie gaan zij niet extra 
handhaven op snelheid. De gemeente gaat op de 
Rijksweg wel in roulatie snelheidsdisplays (smileys) 
plaatsen. Het display toont de gereden snelheid en 
geldende maximumsnelheid. Het verkeer voelt zich 
hierdoor bespied en zal in de regel haar snelheid 
matigen.

Wijziging in 
risicomatrix rij 2 

81. Verkeer snijdt bocht onder viaduct Dit was ons nog niet bekend. De huidige situatie 
bestaat al minimaal 15 jaar. Het klopt inderdaad dat 
de huidige kantmarkering van de uitwijkstrook niet 
voldoet volgens de huidige richtlijnen van het CROW. 
De richtlijn schrijft voor dat deze markering op 25-
40cm uit de berm hoort te liggen op een 60km/u weg 
buiten de bebouwde kom. Op de Rijksweg ligt de 
kantmarkering 60cm uit de berm. Vooral met de 
opkomst van elektrische auto’s is het gebruik van 
lane assist toegenomen. De auto corrigeert 
automatisch op de wegbelijning. Auto’s rijden wel 
langzamer door een visueel smallere rijbaan en 
moeten een beetje uitwijken voor elkaar. Dat is 
waarom 60km/u wegen buiten de bebouwde kom 
deze uitwijkstrook hebben. Bij het eerstvolgende 
onderhoud van de markering passen we de afstand 
tot de berm aan.

Geen 
aanpassing(en) 

82. Kantstreep – fietsstreep. Men fietst op de rijbaan (vooral Het is niet waarschijnlijk dat wielrenners op de Geen 
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wielrenners) rijbaan de uitwijkstrook verwarren voor een 
fietsstrook. Er is een verplicht fietspad aanwezig en 
fietsers worden daarheen geleid. 

aanpassing(en)

83. Veiligheid fietsers en schooljeugd Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

84. Pagina 5: Hoe vaak gaat deze bus rijden? 2x per uur per richting. Ja, aanpassen tekst 
op pagina 5

85. Extra voetpad zorgt voor extra bewegingen en nodigt juist uit Het voetpad is een voorziening voor voetgangers om 
gebruik van te maken. Het is de bedoeling dat het 
voetpad uitnodigend is.

Geen 
aanpassing(en)

86. Omdat ik de gehele dag uitkijk op het fietspad vanaf mijn kantoor 
weet in als geen ander hoe het hier werkt. Hier moet een voetpad 
komen, volledig van rijksweg 81 tot Thijssenpark. Controle op 
snelheid en fietsverlichting van voorbijgangers is totale onzin en 
dus niet nodig. Dit is geen issue, kom een keer langs om 23:00 als 
ik nog aan het werk ben. Lantaarnpalen moeten er komen van De 
Boer diervoeders tot aan het Thijssenpark, dit is geen vraag maar 
een eis. Dit speelt hier al jaren en daar is nog nooit iets aan 
gedaan. Het is alleen maar slechter geworden 22:30 gaat alles uit. 
Er is gesproken oven alleen mannen en geen kinderen.

Er wordt een halfverhard voetpad aangelegd. Geen 
aanpassing(en)

87. Halfverharding is half werk. Dit is een aangetrild pad van gele leem. 
Niet begaanbaar bij regen etc etc en daar waar mogelijk wil zeggen 
niet overal komt er een voetpad.. dus er komt geen voetpad... 
kreeg geen antwoord hoe breed het beoogde pad etc. Bij weinig 
onderhoudt zoals de gemeente doet is het pad binnen 2 maanden 
ontzichtbaar en overwoekerdKortom weggegooid geld en een 
wassen neus. Leg een serieu klinkervoetpad aan. En ja dat kost 
geld. Maar is wel veiliger!

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)
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88. Extra borden plaatsen is weggegooid geld. Wat moet er op staan 
dan " Let op loslopende  asielzoekers  matig uw snelheid"

Waarschuwingsborden komen op plekken waar geen 
voetpad is en voetgangers op het fietspad moeten 
lopen. Gedacht kan worden aan algemeen gebruikte 
teksten zoals ‘voetgangers op fietspad’

Geen 
aanpassing(en)

89. Extra controle op snelheid en fietsverlichting..Omgekeerde 
wereld.Snelheid verlagen naar 50 oké  maar die extra controle voer 
je maar op en rond de witte toren bij onze evt nieuwe gasten. Leer 
hun onze Normen en Waarden

Na overleg met de politie gaan zij niet extra 
handhaven op snelheid. De gemeente gaat op de 
Rijksweg wel in roulatie snelheidsdisplays (smileys) 
plaatsen. Het display toont de gereden snelheid en 
geldende maximumsnelheid. Het verkeer voelt zich 
hierdoor bespied en zal in de regel haar snelheid 
matigen.

Ja, aanpassen tekst 
op pagina 5

90. Lantaarnpalen hadden al gerepareerd moeten zijn. Heeft niks met 
AZC te maken. Wassen neus

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

91. Voorlichting verkeersregels:Voordat deze mensen naar een 
woonwijk of witte toren gaan zouden ze eerst onze Normen en 
Waarden moeten leren

De bewoners krijgen deze lessen. Geen 
aanpassing(en)

92. Onze kinderen moeten ook lopend of fietsend naar school. Deze 
kinderen moeten naar bussum naar school en is prima te lopen. 
Mooie dagbesteding ook voor ouders.zonde van het geld en 
discrimineert onze kinderen die zelf moeten lopen. Heeft een zeer 
verkeerde indruk

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

93. We houden het in de gaten en nemen maatregelen indien de 
situatie hierom vraagt.  ! Maak mijn nu nog met zorgen geen 
geruststelling

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

94. Eerst al deze punten zien dan geloven. Waarom NU WEL 
lantaarnpalen repareren? Horen het altijd te doen!Waarom extra 
controle op snelheid rijksweg?  Dat houd dus in dat WIJ,  extra 
gecontroleerd worden terwijl er extra controle op ONZE veiligheid 

Na overleg met de politie gaan zij niet extra 
handhaven op snelheid. De gemeente gaat op de 
Rijksweg wel in roulatie snelheidsdisplays (smileys) 
plaatsen. Het display toont de gereden snelheid en 

Ja, aanpassen tekst 
op pagina 5
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moet zijn en niet op die asielzoekers. geldende maximumsnelheid. Het verkeer voelt zich 
hierdoor bespied en zal in de regel haar snelheid 
matigen.

95. Hoe wordt het allemaal gerealiseerd vanuit de gooise meren met 
politie en handhaving met de al te korten daarbij.

Dit zijn afspraken die gemaakt worden met de politie 
en BOA’s

Geen 
aanpassing(en)

96. In welk opzicht waarborgen deze maatregelen mijn veiligheid? Als 
ik in de avond, na werk naar huis fiets ? Ik fiets langs deze route. 
Het zelfde geld voor mijn (puber) dochters die deze route fietsen, 
doordeweeks en in het weekend. In welk opzicht is hun veiligheid 
gewaarborgd?

De risico’s zijn in kaart gebracht, waaronder ook dit 
risico. De gemeente is van mening dat de genomen 
maatregelen hierin afdoende zijn om de risico’s te 
beheersen. Extra surveillance is hierin een goede 
maatregel. 

Geen 
aanpassing(en)

97. Veiligheid dochters, ik maak me echt zorgen Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

98. Er is gesproken in de media dat er voornamelijk alleenstaande 
mannen onderdak (krijgen) waarom lees ik hierboven dan nu dat er 
ook kinderen bij komen

Het COA heeft aangegeven dat dit geen locatie is 
voor veel kinderen. M.b.t. gezinnen is door het COA 
aangegeven dat er maximaal 10% kinderen zullen 
zijn.  Op dit moment heeft het COA geen lijst van 
mensen die gaan komen, dit kan pas een week van 
tevoren worden bepaald.

Geen 
aanpassing(en)

99. Ik vind het vreemd dat er voor de “nieuwe bewoners” wel geld 
wordt uitgegeven aan de verkeersveiligheid rondom de rijksweg. En 
bovendien: Controleren van de maximumsnelheid zal vooral heel 
veel geld opleveren voor de overheid. Het is een 60 weg (voormalig 
80) dus er zullen veel mensen ongetwijfeld daar nog te “hard” 
rijden. Dus zijn de Nederlanders weer de dupe.

Na overleg met de politie gaan zij niet extra 
handhaven op snelheid. De gemeente gaat op de 
Rijksweg wel in roulatie snelheidsdisplays (smileys) 
plaatsen. Het display toont de gereden snelheid en 
geldende maximumsnelheid. Het verkeer voelt zich 
hierdoor bespied en zal in de regel haar snelheid 
matigen.

Ja, aanpassen tekst 
op pagina 5

100. Krijg het gevoel dat het voor ons als omwonenden/ ondernemers 
alleen maar lastiger word  snelheidscontrole fiets verlichting en ja 
daar waar mogelijk een voetpad

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)
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101. De politie is overbelast; hoe kunt u garanderen dat dit uitvoerbaar 
is?

Dit zijn afspraken die gemaakt worden met de politie 
en de BOA’s.

Geen 
aanpassing(en)

102. Wat is er geregeld voor de veiligheid van de buurtbewoners? Zoals in het veiligheidsplan aangegeven worden de 
zogenaamde geitenpaadjes alsmede de officiële 
toegang tot de wijk Thijssepark dichtgezet. Voorts zal 
extra gesurveilleerd worden en zorg worden 
gedragen dat vuil wordt aangepakt. Hiernaast krijgen 
de bewoners vanzelfsprekend uitleg over de normen 
en waarden in Nederland. Ook kan er altijd direct 
contact worden opgenomen met het COA, waarop 
geacteerd zal worden door het COA zelf, de BOA’s 
en/of politie.

Geen 
aanpassing(en)

103. Ik vind het wat vreemd dat voor deze kinderen leerlingenvervoer 
komt en dat de kinderen uit Muiden en muiderberg (langs deze 
opvanglocatie) zelf naar bussum moeten fietsen.

Dit betreft leerlingenvervoer als kinderen niet 
zelfstandig naar school kunnen komen. Indien zij zelf 
kunnen fietsen, dan zal dit de afspraak zijn.

Geen 
aanpassing(en)

104. Graag duidelijkheid in het veiligheidsplan waar er een voetpad 
komtVeiligheid fietspad richting torenflat is niet meegenomen

Het voetpad wordt aangebracht vanaf Rijksweg 81 
tot aan de Lepelaarstraat.

Nee, de veiligheid van het fietspad richting torenflat 
wordt niet meegenomen. Naar de mening van de 
gemeente heeft de komst van de opvanglocatie geen 
impact op de veiligheid op dit fietspad.

Geen 
aanpassing(en)

105. lantaarnpalen in de wijk gaan om de haverklap kapot. Het duurt 
vaak lang voordat ze gerepareerd zijn. Ook is het met 
lantaarnpalen vaak al heel donker in de wijk, dit zou verbeterd 
moeten worden. Daarnaast de vraag welke kapotte lantaarnpalen 
worden gerepareerd, in welke cirkel rondom en hoe wordt dit in 
kaart gebracht? Komt er een check? MOR melding is te weinig en 
wordt niet altijd gerepareerd.

Verkeersles: blijven herhalen ook in praktijk? Of alleen maar een 

Alle MOR meldingen betreffende de lantaarnpalen in 
de gemeente worden opgevolgd door de gemeente. 
Hier is geen straal voor aan te brengen, deze dienen 
te werken/hersteld te worden.

Geen 
aanpassing(en)
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klein moment oefenen? Ik merk dat er een groot verschil is tussen 
kinderen die ermee opgegroeid zijn en mensen die later hierheen 
zijn gekomen.

106. Dat er een half verhard voetpad komt klinkt goed, maar dan zullen 
1. de lantaarnpalen wel moeten worden verplaatst en 2. er voor 
moeten worden gezorgd dat men niet alsnog vanaf dit verharde 
voetpad het Thijssepark kan benaderen. Er zal dus voor moeten 
worden gezorgd dat het hek (palen met prikkeldraad) wordt 
hersteld.Extra controle op maximum snelheid klinkt mooi, maar 
daar wordt nu totaal niet op gecontroleerd. Wat is extra dan? 
Kunnen er niet permanente flitspalen komen?

Na overleg met de politie gaan zij niet extra 
handhaven op snelheid. De gemeente gaat op de 
Rijksweg wel in roulatie snelheidsdisplays (smileys) 
plaatsen. Het display toont de gereden snelheid en 
geldende maximumsnelheid. Het verkeer voelt zich 
hierdoor bespied en zal in de regel haar snelheid 
matigen.

Ja, aanpassen tekst 
op pagina 5

107. Aanleg van een halfverhard voetpad is een goed idee, maar zal 
wrsch vooral nut hebben als het op een meter buiten het fietspad 
aangelegd kan worden en/of door iets van draad en paaltjes 
gescheiden kan worden van het fietspad (anders waaiert een 
groepje voetgangers wrsch toch deels uit over het fietspad en houd 
je het gevaar van passerende fat-bikes of scoorters).Verder: het is 
duidelijk dat vanaf het punt waar de bossages beginnen geen 
ruimte meer is voor een parallel aangelegd voetpad. Daar dan wel 
graag een duidelijke markering (verlicht hek ?, bord?) dat vanaf dat 
punt mensen weer op het fietspad lopen.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

108. Maatregelen uitgevoerd door de gemeente, maar hoe kan het zijn 
dat deze maatregelen wél uitgevoerd zouden worden en elders in 
de gemeente niet. Hoe garandeer de gemeente dat dit uitgevoerd 
wordt, terwijl bijvoorbeeld andere meldingen over defecte 
verlichting en onveilige situaties niet worden uitgevoerd?Heeft 
bovenstaande maatregelen meer Prioriteit dan de verlichting 
repareren bijvoorbeeld in mijn straat, die het al maanden niet doet! 
Het plan geeft geen vertrouwen omdat gemeente aan locale 
meldingen al geen gehoor geeft.

Alle MOR meldingen betreffende de lantaarnpalen in 
de gemeente worden opgevolgd door de gemeente. 
Hier is geen straal voor aan te brengen, deze dienen 
te werken/hersteld te worden.

Geen 
aanpassing(en)

109. Maatregelen zijn puur gericht op stuk van Rijksweg 81 tot Op basis van de benoemde risico’s en cijfers is dit Geen 
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Churchillstraat, maar het stuk vanaf Hakkelaarsbrug tot Rijksweg 
81 is aardedonker zonder enige verlichting en er zijn een aantal 
zeer donkere en diepe viaducten. Ook het voetpad loopt alleen 
richting Naarden. Dagelijks fietsen vele schoolkinderen (waaronder 
mijn dochter van 16) vanaf Muiden naar school over dit fietspad, 
ook alleen en in het donker. De verlichting zou minstens moeten 
worden doorgetrokken tot aan de Hakkelaarsbrug, en tevens goede 
verlichting onder de viaducten tussen Rijksweg 81 en de 
Hakkelaarsbrug (en niet alleen het viaduct tussen Rijksweg 81 en 
Naarden). Daarnaast zou ook het voetpad moeten doorlopen.Uit de 
risicotabel van het veiligheidsplan blijkt dat het COA geen 
mandaat/bevoegdheid heeft om maatregelen te nemen buiten het 
COA terrein. En daar ligt precies het echte risico. Dus als we dit 
specifiek maken “Jong meisje wordt lastig gevallen (of erger) onder 
donker viaduct buiten het terrein van het COA”, wordt als het COA 
het al merkt, de politie gebeld. Dat duurt lang voordat die 
gearriveerd is. Dan is het kwaad al geschied.Dat men de kant van 
Muiden/Muiderberg op zal gaan lopen/fietsen is een zekerheid. Het 
dichtstbijzijnde bemande tankstation voor COA Noodopvang waar je 
s ’avonds sigaretten kan halen, is het namelijk Shell Station 
Hakkelaar langs de A1. Vanaf de Zuidpolderweg/Mariahoeveweg 
wordt dit veelvuldig bezocht. Ook al staan er verbodsborden dat je 
er niet mag fietsen of lopen. En straks na de aanleg van het nieuwe 
fietspad wordt dit nog makkelijker.

risico beoordeeld. De gemeente deelt uw mening niet 
dat er een verhoogd risico is. Ook momenteel is deze 
situatie al aanwezig en de huidige cijfers wijzen niet 
uit dat hier dergelijke incidenten/misdrijven 
plaatsvinden.

aanpassing(en)

110. - Voetpad 'waar mogelijk' --> dit geeft onwenselijke en onveilige 
situaties en levert juist meer gevaar op. Er moet een volledig 
verhard voetpad aangelegd worden over de hele route vanuit de 
noodopvang naar de Churchillstraat. Deze moet worden 
afgescheiden van het fietspad. Hier rijden namelijk ook brommers, 
e-bikes en fatbikes met hoge snelheid. Het is vragen om 
ongelukken!- Extra controles op snelheid en licht zullen er 

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)
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voornamelijk toe leiden dat bewoners van de Keverdijk door hoge 
boetes onevenredig hard geraakt zullen worden, aangezien het 
leeuwendeel het niet breed heeft. Dit is niet wenselijk. - Voor meer 
veiligheid moet er inderdaad meer licht komen. Echter, dat is niet 
mogelijk in verband met de Natura2000 regels. Er is nu al teveel 
licht. Dit maakt de noodopvang locatie feitelijk al ongeschikt in 
verband met de veiligheid die niet kan worden gegarandeerd. De 
situatie rondom de verkeersveiligheid is niet veilig te krijgen met 
de maatregelen. Het is niet de vraag of, maar wanneer het eerste 
ernstige ongeluk zich zal afspelen.

111. Belachelijk dat dat nu wel allemaal kan en niet voor de komst van 
de azc dus de inwoners van gooise meren hadden deze 
maatregelen niet nodig blijkbaar

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

112. Lantaarnpalen eerder repareren. Niet voor buitenlanders Alle MOR meldingen betreffende de lantaarnpalen in 
de gemeente worden opgevolgd door de gemeente. 
Hier is geen straal voor aan te brengen, deze dienen 
te werken/hersteld te worden.

Geen 
aanpassing(en)

113. Verlichting ook na 23:00 uur Openbare verlichting blijft ook in de nacht branden Geen 
aanpassing(en)

114. Geen lantaarnpalen na nummer 81. Er moet verlichting komen tot 
Naardervaart 1

De verlichting wordt uitgebreid vanaf de 
Churchillstraat tot de noodopvanglocatie. 

115. De locatie is niet geschikt voor kinderen i.v.m. snelweg (fijnstok) en 
de vaart. De veiligheid moet gewaarborgd worden. Hekken bij de 
vaart daar kunnen kinderen onder door.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

116. Voetpadverzoek tussen torenflat en Keverdijk(straat) Het is niet bekend hoeveel voetgangers gebruik 
maken van deze route om te wandelen. Het RVV 
schrijft voor dat voetgangers gebruik mogen maken 
van het fietspad als een voetpad ontbreekt.

Geen 
aanpassing(en)

117. Wassenneus voetpad. Helemaal aanleggen, dan maar achter de Voetpad leggen we aan waar mogelijk. Ter plaatse Geen 
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boom langs. van de bomen (Populieren) wordt het strookje 
smaller.

aanpassing(en)

118. Onverhard puin wordt modderig. Daar gaat niemand op lopen, dus 
lopen ze op het fietspad

Deze half verharding wordt niet modderig. Geen 
aanpassing(en)

119. Duidelijkheid waar wel en waar niet een voetpad Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

120. Normaal voetpad aanleggen, zonder onkruid. Ook halfverharde paden kunnen onkruidvrij worden 
aangelegd.

Geen 
aanpassing(en)

121. Pendelbus moet ook ingezet worden om kinderen veilig te kunnen 
verplaatsen

Een pendelbus is op dit moment geen maatregel die 
genomen gaat worden.

Geen 
aanpassing(en)

122. Sterke wens voor een pendelbus richting de Maxis. Bijv. 3x per dag 
heen en 3x per dag terug. De omgeving/wijk KTV zou hiermee 
ontlast kunnen worden

Per december zal er een busverbinding zijn tussen 
Eemnes en Amsterdam die de Maxis bijvoorbeeld 
aandoet.

Geen 
aanpassing(en)

123. Bushalte genoemd, is dit zeker?
Verspreidingsgebied groter. Bevordert dit de veiligheid?

Per december zal er een busverbinding zijn tussen 
Eemnes en Amsterdam die de Maxis bijvoorbeeld 
aandoet.

Geen 
aanpassing(en)

124. Voorstel voor pendelbus die bijv. gaat rijden als 10 personen zich 
hebben aangemeld bij bijv. sporttrainingen of (school)feest 
avonden. Kans is namelijk dat kinderen ’s-avonds pech krijgen op 
het tracé Hakkelaarsbrug/Muiden/Muiderberg naar Churchillstraat. 
Wellicht met vrijwilligers van de opvanglocatie

Een pendelbus is op dit moment geen maatregel die 
genomen gaat worden. Dit zal onderzocht worden als 
de locatie open gaat.

Geen 
aanpassing(en)

125. Pendelbus Bussum/Maxis Per december zal er een busverbinding zijn tussen 
Eemnes en Amsterdam die de Maxis bijvoorbeeld 
aandoet.

Geen 
aanpassing(en)

126. Verlichting ook na 23:00 uur? Openbare verlichting blijft ook in de nacht branden Geen 
aanpassing(en)

127. Hoe zit het met de veiligheid als het rondom dicht zit Voor de locatie is een evacuatieplan opgesteld, dit is 
onderdeel van de Omgevingsvergunning

Geen 
aanpassing(en)

128. Medewerking van Waternet voor hekken op de dijk Er worden geen hekken op de dijk geplaatst Geen 
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129. Wat wordt verstaan onder een goede afscherming? Kunnen zo ook 
de dijken niet op?

Rondom de opvanglocatie worden hekken geplaats 
(2.30 m hoog). Deze worden niet op de dijken 
geplaatst.

Geen 
aanpassing(en)

130. Hekken bij de pijlers en bomen viaduct en Bergman Kliniek Hekken worden geplaats bij de pijlers onder het 
viaduct

Geen 
aanpassing(en)

131. Hekken onder viaduct We zijn in overleg met RWS voor het plaatsen van 
hekken.

Geen 
aanpassing(en)

132. Hekken in plaats van struiken Thijssepark Beide maatregelen worden uitgevoerd (hekken en 
struiken).

Geen 
aanpassing(en)

133. Er moeten hekken komen onder het viaduct We zijn in overleg met RWS voor het plaatsen van 
hekken.

Geen 
aanpassing(en)

134. Maatregel hekken?? Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

135. Ruimte achter pilaren bij viaduct afschermen (zodat mensen zich 
daar niet kunnen verstoppen/ophouden)

We zijn in overleg met RWS voor het plaatsen van 
hekken.

Geen 
aanpassing(en)

136. Wie betaalt dit? Maatregelen inzake veiligheid worden betaald door 
het COA en de gemeente.

Geen 
aanpassing(en)

137. Waar bestaat deze voorlichting uit? Krijgen we daar inzicht in? Dit betreft interne documentatie van het COA, u krijgt 
hier op voorhand geen inzicht in.

Geen 
aanpassing(en)

138. Wie zijn de directe buren? Ook wij zijn directe buren (nummer 85 
en 87). Wat wordt er voor ons gedaan?

De directe buren zijn de buren direct naast de locatie 
Rijksweg 81.

Geen 
aanpassing(en)

139. Verlichting viaduct richting Muiden Uit de risicoanalyse komt naar voren dat deze 
beheersmaatregel niet noodzakelijk is.

Geen 
aanpassing(en)

140. Meer prullenbakken op de route van opvang naar winkels en in het 
winkelgebied

Vooralsnog wordt er van uitgegaan dat de huidige 
capaciteit voldoende is.

Geen 
aanpassing(en)

141. Afrastering van de Naardertrekvaart dichtmaken zodat er geen 
zicht is op ons bedrijf

Hier wordt een afspraak met u over gemaakt. Geen 
aanpassing(en)

142. Meer prullenbakken op de route van opvang naar winkels en in het Vooralsnog wordt er van uitgegaan dat de huidige Geen 
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winkelgebied capaciteit voldoende is. aanpassing(en)
143. Afrastering van de Naardertrekvaart dichtmaken zodat er geen zich 

is op ons bedrijf (Amsterdamsestraatweg 57). En dan graag goed 
materiaal, geen bouwhek.

Hier is aandacht voor. Aanpassingen 
gemaakt in het 
veiligheidsplan

144. Er moet een plan komen om de asielzoekers een 
dag-/avondbesteding te geven zodat ze niet gaan rondhangen. Dit 
moet goed gefaciliteerd worden op de locatie (pingpong, recreatie 
activiteiten, etc.)

Dit heeft aandacht van zowel het COA als de 
gemeente

Geen

145. Algemene opmerking: de weg naar de tijdelijke moskee hebben we 
niet samen bekeken.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

146. Indrukwekkend veiligheidsplan, vooral bestaande uit standaard 
regulier veiligheidsbeleid.>Opvallend is dat de BOA en Politie inzet 
regulier is, terwijl er hier regulier tekorten zijn.>Tevens lees ik geen 
letter over de dreiging islamitisch terrorisme, terwijl de populatie in 
de NO vrijwel alleen uit moslims zal bestaan. Dit laatste aspect is 
uiterst actueel gezien de ontwikkelingen in Duitsland.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

147. Raar dat de gemeente zorg draagt voor een schone omgeving door 
afval en rommel te verwijderen en gebouwen schoon te houden. 
Lijkt eerder de verantwoordelijkheid van het coa. Zou als gemeente 
daar eerder toezicht op houden. Een maatregel die beter 
uitvoerbaar wordt met minder capaciteit en verantwoordelijkheid 
daar waar het hoort

Een schone en nette omgeving draagt bij aan het 
beheersen van de veiligheidsrisico’s. Het is geen 
gegeven dat juist asielzoekers hiervoor 
verantwoordelijk zijn en daarmee het COA.

Geen 
aanpassing(en)

148. Camera is een eis. Zonder camera bewaking geen AZC. Wij voelen 
ons nu al niet veilig en met een AZC helemaal niet meer. De 
hekken onder het viaduct, zoals meer mails besproken in de 
schouw is ook een eis. Zonder de hekken zal er nooit een veilig 
gevoel gecreëerd worden. Ook hier, kom eens langs alleen om 
23:00 in de avond. Wanneer komen jullie langs om de hekken van 
ons terrein in te meten?

Met direct omwonenden worden maatwerk afspraken 
gemaakt over de mogelijkheid van camera’s op 
particulier terrein. Ook worden er hekken geplaatst 
bij de pilaren onder het viaduct.

Geen 
aanpassing(en)
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149. Zo dus jullie gaan nu einde de rommel opruimen.Jammer dat dat 
niet eerder gebeurt is. Wassen neus

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

150. Het cameratoezicht zou veel uitgebreider moeten zijn voor de 
veiligheid van iedereen. Af en toe een rondje met Boa en politie zet 
veel te weinig zoden aan de dijk. Een direkte busverbinding naar de 
Maxis rn Bussum scheelt heel veel verplaatsingen door de wijk en 
naast de snelweg en vaart.

De nieuwe buslijn 321 rijdt door Naarden en Bussum 
en komt ook langs de Maxis.

Geen 
aanpassing(en)

151. De gemeente draagt zorg voor een schone omgeving, door afval en 
rommel te verwijderen en gebouwen schoon te maken....Begin 
eerst eens met de gehele gemeente schoon te houden.De 
bewoners krijgen informatie over de winkelgebieden in de 
omgeving, zoals de Maxis en het centrum van Naarden en 
Bussum......Ze zouden daar een verbod voor moet hebben.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

152. Ze moeten hellemaal niet komen Hoeveel regelingen komenHrt 
word 1 bak ellende

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

153. Zorg er maar eerst voor dat er goed gefaciliteerd wordt vanuit de 
gemeente met de te korten waardoor je onnodig druk legt op de 
werkdruk die ze al hebben

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

154. Mooi hoor voorlichting geven. Wat houd deze voorlichting precies 
in? Dat de gemeente afval en rommelVerwijderd?  Gebouwen 
schoonmaakt?Waar is de eigen verantwoordelijkheid ? Voorlichting 
over je eigen rommel opruimen en schoonhouden?

Voorlichting gaat in op de wetten, normen en 
waarden die in Nederland gelden.

Geen 
aanpassing(en)

155. Dit kan je niet maken in een woonwijk met kinderen Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)
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156. Hoezo betreden van prive terrein? Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

157. Teveel om op te noemenKapotte straatverlichting wordt 
gerepareerd. Anders niet ??Zorgen voor schoonmaak.  Kunnen ze 
dat niet zelfDe asielzoekers blijven op hun terrein er wordt genoeg 
geregeld wat recreatie en lessen betreft   Blijven jullie  de hele dag 
bij je huis. Nee iedereen trekt er op uit en dat is een normaal 
verschijnsel. Dus die gasten gaan ook wel. Hebben de hele dag niks 
te doen.  En zo kan ik nog wel doorgaan. Stop met deze onzin en ga 
naarden weer netjes houden. En begin met onderhoud van de 
wijken. Het is nu al niet om aan te zien

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

158. Er is al te weinig politie en controle in onze wijk.Ik denk dat je hier 
alles zelf in de gaten moet houden. En voel me ondanks de 
maatregelen niet veilig.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

159. Ik hoor weinig over de veiligheid van de keverdijk. Ik voel mij niet 
veilig meer en zou camerabewaking willen. Gaat de gemeente dat 
vergoeden?

De gemeente zorgt voor extra surveillance in de wijk 
KTV via politie, de BOA’s en particuliere beveiliging.

Camera’s geplaatst door de gemeente in de 
openbare ruimte is op basis van wetgeving in 
principe niet mogelijk en het Openbaar Ministerie 
geeft hiervoor geen toestemming, tenzij er zich 
incidenten hebben voorgedaan. Dan wordt de 
afweging gemaakt op basis van proportionaliteit en 
subsidiariteit.

Geen 
aanpassing(en)

160. Er wordt goed nagedacht over mogelijk voorkomen van situaties. 
Oplossingen zijn veelal voorlichten van asielzoekers.Ik mis een 
"escalatieladder": het vooraf nadenken over Oplossingen als 
voorlichten (of waarschuwen bij overtreding van afspraken) niet 

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)
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effectief blijkt.
161. De locatie blijft niet geschrikt snel weg trek vaart wij moeten àlles 

bouwen zodat er geen ramen richting weg open kunnen en hun 
zitten in paviljoen

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

162. Deze maatregelen gaan niet verhinderen dat deze 150 mannen de 
wijk ingaan. Om bij voorbeeld boodschappen te doen. Het is 
wonderlijk dat er serieus wordt gedacht dat deze mannen op het 
terein blijven om dagbesteding te doen. Ze zitten niet in een 
gevangenis. Het plaatsen va  camera''s en lantaarnpalen gaat daar 
geen oplossing voor zijn. Ook omdat de lantaarnpalen meestal stuk 
zijn in Keverdijk.buurt en we weken moeten wachten  tot het licht 
het weer doet. Dit is een leuk plan op papier maar niet uitvoerbaar. 
Meer politie op straat,  boa's en particuliere beveiliging maakt onze 
wijk een soort van oorlogsgebied, waar niemand zich prettig voelt. 
Waar alleen maar nog meer gedoe van komt. De gemeente moet 
op zoek naar een andere locatie die niet vlakbij een woonwijk ligt. 
Waar juist nu ook steeds meer jonge gezinnen en kleine kinderen 
wonen.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

163. Welke maatregelen worden er genomen om het hangen in 
speeltuinen en winkelgebieden te voorkomen?

Geen. De bewoners zijn vrij om te gaan en staan 
waar ze willen. Dergelijke punten (het hangen in 
speeltuinen en winkelgebieden) worden besproken 
door het begeleidingsteam van het COA met de 
bewoners en hen wordt gewezen op alternatieve 
tijdsbesteding (activiteiten die worden aangeboden 
op en buiten de locatie), vrijwilligerswerk, betaalt 
werk en werkzaamheden op de locatie. Aanvullend is 
het voor u mogelijk om dit signaal af te geven aan 
het COA, gemeente, de politie waarop bewoners 
worden aangesproken of gesurveilleerd wordt. 
Tenslotte is er ook particuliere surveillance die ook 

Geen 
aanpassing(en)
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deze punten mee nemen in hun routes.
164. Maatregelen 1 t/m 5 primaMaatregel 6 waarom moet de gemeente 

zorgdragen voor het schoonhouden? Wordt dit nu niet gedaan? 
Waarom het azc hier niet verantwoordelijk voor maken?
Maatregelen 7 t/m 10 heb ik niet zoveel mee, heeft betrekking op 
de bewoners van het azc en niet van bewoners van de buurt.

Met het COA is besproken dat de bewoners hierin 
kunnen bijdragen. Het is hierbij natuurlijk niet gezegd 
dat rommel per definitie door asielzoekers wordt 
veroorzaakt.

Geen 
aanpassing(en)

165. Krijgen de bewoners ook te horen wat er met ze gebeurd als de 
regels worden overtreden? Bv diefstal bij omwonenden en in 
winkels? Lijkt mij dat ze dan direct mogen vertrekken.

Ja, het COA hanteert hiervoor een streng regime. En 
dit kan leiden tot herplaatsing.

Geen 
aanpassing(en)

166. Er wordt te weinig voor de bewoners zelf gedaan. Surveilleer ook bij 
ons in de straat, dat vergroot het gevoel van onze veiligheid.

Er zal ook gesurveilleerd worden in de wijk KTV. Geen 
aanpassing(en)

167. Welke erfafscheiding komt er tussen de directe omwonende? Geen 
enkele duidelijkheid! Toch geen bouwhekken met stof nag ik 
hopen! Diet niets af aan de geluidsoverlast!

Dit is besproken met de directe naaste buren. Geen 
aanpassing(en)

168. Er staat dat er cameratoezicht zal komen waarmee op de openbare 
ruimte toezicht gehouden zal worden. Wordt daar actief en continu 
naar gekeken of zijn dit beelden die achteraf bekeken kunnen 
worden en is het dus reactief?- De maatregelen die ervoor zorgen 
dat ze geen priveterrein betreden betreft blijkbaar alleen 
voorlichting. Dit is bij lange na niet voldoende. Ik heb de sancties 
gelezen die het COA kan opleggen in geval van overtredingen en 
die zijn ronduit kinderlijk: 'corvee', of intrekken van weekgeld. 
Eventuele overtredingen moeten veel strenger bestraft worden 
omdat deze overtredingen het gevoel van (on)veiligheid ernstig 
beperken. Het kan zelfs traumatiserend zijn en leiden tot 
secundaire gevolgen wanneer mensen hun thuis beschermen.

Er komt cameratoezicht voor de direct omwonenden. 
Met direct omwonenden worden maatwerkafspraken 
gemaakt voor installatie, kosten en gebruik camera’s 
Hiervan komt geen overzicht. Dit is immers van direct 
omwonenden zelf.

Geen 
aanpassing(en)

169. Ik heb het Veiligheidsplan doorgenomen. Het plan dat zo’n cruciale 
rol wordt geacht te gaan spelen als onderlegger voor de 
toestemming en inrichting van het AZC te Naarden. Ik moet 
zeggen: het is een wassen neus. Bladzijden vol gemeenplaatsen, 
nagenoeg nergens SMART geformuleerd. ( zo goed mogelijk, soms, 

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

8 oktober 2024 Pagina  38 van 67



Reactienota inzake veiligheidsplan

Nr Wat u heeft opgemerkt / opgeschreven Reactie in relatie tot het concept 
veiligheidsplan
van 9 september 2024

Is er gevolg voor 
het 
veiligheidsplan

indien noodzakelijk, minimaal twee begeleiders, etc., etc.) Op de 
pagina’s die gaan over in kaart gebrachte gegevens omtrent 
crimineel gedrag dienen de alarmbellen luid af te gaan bij B en W. 
Alarmerende cijfers, aangezien de dagelijkse praktijk is zo veel en 
waar mogelijk fout gedrag onder het tapijt te wurmen, mogen we 
ervan uitgaan dat e.e.a. nog erger is dan hier omschreven. Begin er 
niet aan! Nederland mag inmiddels toch wel wat wijzer zijn gezien 
de narigheid die dit soort lieden binnenbrengen. Vertraag in elk 
geval dit verhaal. De gretigheid van ideologische luchtfietsers 
wordt binnenkort sowieso ingeperkt door de afschaffing van de 
spreidingswet en door het feit dat men in Duitsland inmiddels ook 
de schellen van de ogen aan het halen is om de werkelijkheid 
scherper te aanschouwen.

170. Duidelijkheid waar precies camera's komenDuidelijkheid waar een 
hekwerk komt en waar beplanting komt op de geitenpaadjesBus 
naar Maxis of centrum bussum om het winkelcentrum van de 
kevertijd te ontlasten / bewoners tegemoet tekomen.Afrastering om 
de pilaren onder het viaduct zodat mensen daar niet achter kunnen 
wachten

Camera’s worden geplaatst met de direct 
omwonenden van de opvanglocatie. Dit zal op 
particulier terrein zijn, met andere woorden de 
eigenaren van deze panden hebben hier 
zeggenschap in. 

Bij alle geitenpaadjes komt hekwerk en beplanting.

Vanaf december rijdt er een bus 2x per uur naar 
Amsterdam en naar Eemnes.

We zijn in overleg met RWS voor het plaatsen van 
hekken.

Geen 
aanpassing(en)

171. Hoe zit het met openbaar vervoer? Dat loopt niet langs de 
route.Maxis is dan best al een eind weg, centrum Bussum ook. 
Onze wijk is dan vanzelfsprekend de plek om naartoe te gaan. 
Hebben we daarvoor genoeg faciliteiten? Ik merk dat Versa in de 
Plataan al enorm bezig is met Oekraïners, terwijl er weinig gedaan 

Vanaf december rijdt er een bus 2x per uur naar 
Amsterdam en naar Eemnes.
Op dit moment wordt geen uitbreiding in het Versa 
team voorzien.

Geen 
aanpassing(en)
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wordt om meer mensen uit de wijk naar binnen te halen of de wijk 
in te gaan. Komt er uitbreiding van het versa team en worden er 
afspraken gemaakt op doelgroep(en de Oekraïners en 
statushouders uit de telling (alleen uit de telling) van gefaciliteerde 
activiteiten gehaald?Is normen en waarden aanleren een 
verplichting en voor iedereen op zn minst een wekelijkse 
verplichting?

Dit is een verplichting.

172. Het zou niet enkel de "geitenpaadjes" moeten zijn die dicht worden 
gemaakt, maar ook het betegelde paadje tussen Thijssepark en de 
rijksweg. 3 stuks dus in totaal. Dichtmaken met beplanting zal niet 
voldoende zijn. De 2 "geitenpaadjes" die er liggen zijn ontstaan 
doordat men door de beplanting is gaan lopen en fietsen. Het zou 
mijn voorkeur hebben als er grote boomstronken worden 
neergelegd en daaromheen beplanting. Nog mooier zou zijn is als 
het hekwerk (palen met prikkeldraad) wat er deels nog staat in ere 
wordt hersteld en dan beplanting. Dat hekwerk zouden ook niet de 
kosten moeten zijn.Informatie verstekken over de Maxis en het 
centrum van Bussum is leuk bedacht, maar zonder vervoer gaan de 
bewoners van het AZC daar nooit heen lopen. Zorg dan dat er op 
vaste tijden en vaste dagen vervoer is om hier heen te kunnen.

De genoemde geitenpaadjes inclusief het betegelde 
pad worden afgesloten. Ook worden mogelijk nieuwe 
paadjes dichtgezet. Dit wordt gedaan met hekwerken 
en beplanting (dus niet … of beplanting).

Geen 
aanpassing(en)

173. * Cameratoezicht: uit de mondelinge toelichting op het 
veiligheidsplan die werd gegeven tijdens de voorlichtingsavond op 
11 sept, begreep ik dat (ivm wettelijke restricties) er geen 
cameratoezicht komt langs de openbare weg maar uitsluitend op 
de NO zelf en op aanpalende erven. Maar .... zijn er echt geen 
mogelijkheden om iets te doen met cameratoezicht, mn onder het  
viaduct en bij de kinderspeelplaats aan de kop van de 
Lepelaarstraat?! Vlgs mij moet het mogelijk zijn om iets te doen 
met slimme camera's met een lage resolutie (zodat 
gezichtsherkenning niet mogelijk is) maar die wel ongewone 
bewegingen ("tumult") kunnen oppikken en dan een signaal 

Met direct omwonenden worden hier camera 
mogelijkheden besproken.

Camera’s geplaatst door de gemeente in de 
openbare ruimte is op basis van wetgeving in 
principe niet mogelijk en het Openbaar Ministerie 
geeft hiervoor geen toestemming, tenzij er zich 
incidenten hebben voorgedaan. Dan wordt de 
afweging gemaakt op basis van proportionaliteit en 
subsidiariteit. 

Geen 
aanpassing(en)
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doorgeven aan de politie zodat direct een auto naar de betreffende 
plek kan uitrukken. Dat zou een enorme verbetering van het gevoel 
van  veiligheid voor bewoners kunnen betekenen.
* Afscherming van geitenpaadjes met stekelige beplanting: is een 
goed idee, maar die beplanting groeit gedurende de komende 
wintermaanden nog nauwelijks. Dus er moet dan wel direct in 
voldoende dichtheid geplant worden, zodat de nog prille planten 
niet al platgelopen worden voordat ze hun werk kunnen doen.
* Info andere winkelgebieden: er was voorgesteld om pendelbusjes 
te laten rijden naar Bussum centrum en Muiden/Maxis. Deze 
suggestie is niet overgenomen in het plan omdat COA daarop 
gereageerd heeft met de opmerking dat de ervaring leert dat 
vrijwilligersorganisaties uit de omgeving binnen de kortste keren 
fietsen ter beschikking stellen waarmee de asielzoekers zelf hun 
weg zoeken. Dat zal ongetwijfeld (deels) waar zijn. Maar hierbij 
nogmaals een pleidooi om (zeker gedurende de eerste 
wintermaanden) de mensen wel op weg te helpen met zulke 
pendelbusjes, zodat de leren dat er meer in de omgeving is dan 
alleen centrum Keverdijk. En zodat de bewoners van 
Thijssepark/Keverdijk ook zien dat daadwerkelijk geprobeerd wordt 
om de druk agv de aanwezigheid van de asielzoekers te spreiden 
over Gooise Meren en niet alleen hun wijken met het probleem op 
te zadelen. Immers: de ruimte op locatie Witte Toren is beperkt, 
dus de bewoners van de NO zullen hun vertier elders gaan zoeken. 
Als er kostentechnische overwegingen zijn om geen 
pendelbusvervoer te organiseren: misschien kan er een creatieve 
oplossing gevonden worden met de busjes van de opvang 
Koningskinderen oid.
*Viaduct: onder het viaduct moet natuurlijk zeer ruime verlichting 
aangebracht worden, maar ook moet de ruimte achter de pijlers 
worden afgeschermd, zodat niemand zich daarachter kan 

Afscherming door zowel hekken als beplanting.

Het is de ervaring dat er vrij snel vanuit diverse 
instanties fietsen beschikbaar komen voor bewoners. 
Hiermee zal hun actieradius toenemen. Daarnaast zal 
er per december een busverbinding zijn tussen 
Eemnes en Amsterdam die de Maxis bijvoorbeeld 
aandoet. Ook ontvangen de bewoners informatie 
over andere winkelgebieden dan uitsluitend de 
Keverdijk.

Hiervoor wordt gezorgd in de maatregelen van het 
veiligheidsplan.

Dit is een gangbare activiteit op een opvanglocatie 
voor bewoners en wordt opgepakt met de gemeente.
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verschuilen! (suggestie die wel tijdens de schouw is gedaan, maar 
niet lijkt te zijn overgenomen in veiligheidsplan)
* Zwerfvuil: geef de bewoners van de NO een taak bij het 
schoonhouden van de omgeving van de NO. Maar ook van de 
wijken Thijssepark en Keverdijk (kan wrsch in samenwerking met 
Buurtplatform georganiseerd worden, zou wrsch bijdragen aan 
verminderen van negatieve perceptie asielzoekers in de wijken).

174. Bovenstaande komt neer op de gemeente. Camera’s voor toezicht? 
Wie bekijkt de beelden?Is dit proactief of wordenBeelden bekeken 
achteraf na een incident, waarbij mensen niet te identificeren zijn. 
Camera’s worden kapot gemaakt. Hoe vaak wordt dit gecontroleerd 
door de gemeente. Want een melding maken van defecte camera 
is niet de taak van omwonende.Camera’s bied schijnveiligheid.Wat 
is het effect in andere steden door ophangen van camera’s bij asiel 
zoekers centrum? Graag de uitslagen van onderzoek publiceren.

Er komt cameratoezicht voor de direct omwonenden. 
Met direct omwonenden worden maatwerkafspraken 
gemaakt voor installatie, kosten en gebruik camera’s 
Hiervan komt geen overzicht. Dit is immers van direct 
omwonenden zelf.

175. Ook hier is het stuk naar de Hakkelaarsbrug niet meegenomen in 
de maatregelen. Terwijl dit een aardedonker stuk is zonder enige 
verlichting en er vlakbij De Boer Dier & Ruiter (richting 
Hakkelaarsbrug) 2 brede, donkere viaducten zijn waar niets aan 
gedaan wordt. Er komen camera's vanaf Naarden tot aan De Boer 
Dier & Ruiter, het viaduct bij Naarden krijgt extra verlichting.De 
kinderen uit Muiden fietsen het hele stuk, ook alleen en in het 
donker, ook als meisje zijnde. Dus de verlichting zou moeten gaan 
lopen tot aan de Hakkelaarsbrug, en ook onder de 2 viaducten 
tussen De Boer Dier & Ruiter dient extra verlichting en 
cameratoezicht te komen.Uit de risicotabel van het veiligheidsplan 
blijkt dat het COA geen mandaat/bevoegdheid heeft om 
maatregelen te nemen buiten het COA terrein. En daar ligt precies 
het echte risico. Dus als we dit specifiek maken “Jong meisje wordt 
lastig gevallen (of erger) onder donker viaduct buiten het terrein 
van het COA”, wordt als het COA het al merkt, de politie gebeld. 

Op basis van de benoemde risico’s en cijfers is dit 
risico beoordeeld. De gemeente deelt uw mening niet 
dat er een verhoogd risico is. Ook momenteel is deze 
situatie al aanwezig en de huidige cijfers wijzen niet 
uit dat hier dergelijke incidenten/misdrijven 
plaatsvinden.

Geen 
aanpassing(en)
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Dat duurt lang voordat die gearriveerd is. Dan is het kwaad al 
geschied.Dat men de kant van Muiden/Muiderberg op zal gaan 
lopen/fietsen is een zekerheid. Het dichtstbijzijnde bemande 
tankstation voor COA Noodopvang waar je s ’avonds sigaretten kan 
halen, is het namelijk Shell Station Hakkelaar langs de A1. Vanaf de 
Zuidpolderweg/Mariahoeveweg wordt dit veelvuldig bezocht. Ook al 
staan er verbodsborden dat je er niet mag fietsen of lopen. En 
straks na de aanleg van het nieuwe fietspad wordt dit nog 
makkelijker.

176. - Er moet veel breder cameratoezicht komen, ook richting het 
Thijssepark, bij de Churchillstraat en bij het winkelcentrum. De 
veiligheid kan anders onmogelijk gewaarborgd worden. De grootste 
reden om privacy in te leveren is het argument van veiligheid, wat 
prevaleert. Dat is hier ook aan de orde. Er is meer en breder 
cameratoezicht nodig.
- Het dicht maken van geitenpaadjes is niet genoeg. Alles moet met 
hekken worden afgeschermd om te voorkomen dat de asielzoekers 
het Thijssepark in trekken, langs de hekken en door andere 
struiken. Dichtmaken met beplanting is geen optie. 
- Wat is een afrastering van het terrein? Er moet een hoge muur 
komen die niet te beklimmen is.
- Wat is een goede afscherming van het terrein? Dit moet worden 
uitgewerkt door COA/Gemeente. Er zal hoe dan ook langs het 
terrein ergens toegang te krijgen zijn, voor onbevoegden, 
smokkelwaar of wapens.
- Er dient bij de ingang van het AZC een strengere 
toegangscontrole te komen. Er zouden poortjes moeten staan die 
scannen op wapens, en er moet gekeken worden wat de bewoners 
bij zich hebben. Er worden in de buurt van andere opvanglocaties 
veel diefstallen gepleegd en dat hoge risico blijkt ook uit het 
veiligheidsplan. Daar moeten meer maatregelen voor worden 

Uw constatering wordt niet gedeeld vanuit de 
gemeente die dit risico objectief heeft geanalyseerd.

Hier worden ook hekken geplaats; groen en hekken.

Het hekwerk wordt 3 meter hoog, hiernaast is 24x7 
bewaking aanwezig.
Dit wordt gedaan middels maatwerkafspraken met de 
directe buren.

Een opvanglocatie betreft geen gevangenis, dit is 
geen gangbare controle op de huidige opvanglocaties 
van het COA en er is geen aanleiding om dit op 
voorhand te eisen van COA.

In het definitieve veiligheidsplan wordt dit 

Geen 
aanpassing(en)

Geen 
aanpassing(en)

Geen 
aanpassing(en)

Geen 
aanpassing(en)

Veiligheidsplan is 
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genomen. Alleen voorlichting is niet voldoende. 
- Informatie over de winkelgebieden, dan mis ik het winkelcentrum 
op de Keverdijk. Waarom staat niet genoemd dat zij daar ook naar 
verwezen zullen worden? - Bij het viaduct is niet alleen extra 
verlichting nodig, maar veel meer afscherming en beveiliging om te 
voorkomen dat personen zich hier gaan ophouden. 
- Erfafscheiding buren; dat zal alsnog niet al het risico wegnemen. 
Hier moeten ook camera's wroden geplaatst. Ongedierte komt hier 
gewoon langs, en de geluidsoverlast van 150 mensen is niet te 
verwaarlozen. De overlast voor de direct omwonenden is te groot, 
de opvanglocatie kan niet aan de Rijksweg komen.

opgenomen.

Hierover worden maatwerkafspraken gemaakt met 
de direct omwonenden.

aangepast 
(paragraaf 3.9 
Meldingen)

Geen 
aanpassing(en)

177. Blijkbaar zijn deze maatregelen nu nodig en voor de realisatie van 
het azc niet ,dat zegt dus alles!

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

178. Wanneer besluit het college van BenW over het veiligheidsplan Het college besluit eind september 2024 over het 
veiligheidsplan.

Geen 
aanpassing(en)

179. Discriminatie dat er geen invaliden welkom zijn in AZC Door de keuze voor de inrichting van de locatie is het 
voor deze locatie niet mogelijk om invaliden op te 
vangen. Deze worden op locaties opgevangen die wel 
toegankelijk zijn voor invaliden en waar de juiste 
voorzieningen voor invaliden kunnen worden 
aangebracht.

Geen 
aanpassing(en)

180. Is op dit collegebesluit t.a.v. het veiligheidsplan bezwaar mogelijk 
of een zienswijze?

Nee, dit is niet mogelijk. Geen 
aanpassing(en)

181. Kunnen de asielzoekers niet bijvoorbeeld bij de opvanglocatie in 
Blaricum worden geplaatst?

Nee, dit betreft een ander type locatie met een 
andere doelgroep en deze zal op korte termijn sluiten

Geen 
aanpassing(en)

182. Aan welke normering moeten de tenten voldoen t.a.v. o.a. 
geluidsbelasting, warmte, veiligheid.

 Vigerende bouwbesluit
 Gebruiksbesluit
 Gemeentelijke Bouwverordening

Geen 
aanpassing(en)
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 Milieu wet- en regelgeving
 NEN 2075
 Arbo-wet
 NPR 2576
 Brandbeveiligingsinstallaties, NVBR
 NPR 5310, Praktijkrichtlijn bij NEN 1010
 Voorschriften legionella (2012 NEN 1006 AVWI 

(2002), VEWIN-werkbladen, NEN 6265:2007 Water- 
Detectie en telling van Legionella, 

 Rookmelders NEN 2555
 Brandslanghaspels NEN-EN 671-1
 Noodverlichting NEN 1010
 Vluchtwegaanduiding NEN 6088
 Brandmeldinstallatie conform eisen brandweer
 Ontruimingsalarminstallatie conform eisen 

brandweer
183. Aan welke normeringen moet het paviljoen voldoen t.a.v. geluid en 

stikstof?
 Vigerende bouwbesluit
 Gebruiksbesluit
 Gemeentelijke Bouwverordening
 Milieu wet- en regelgeving
 NEN 2075
 Arbo-wet
 NPR 2576
 Brandbeveiligingsinstallaties, NVBR
 NPR 5310, Praktijkrichtlijn bij NEN 1010
 Voorschriften legionella (2012 NEN 1006 AVWI 

(2002), VEWIN-werkbladen, NEN 6265:2007 Water- 
Detectie en telling van Legionella, 

 Rookmelders NEN 2555
 Brandslanghaspels NEN-EN 671-1
 Noodverlichting NEN 1010

Geen 
aanpassing(en)
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 Vluchtwegaanduiding NEN 6088
 Brandmeldinstallatie conform eisen brandweer
Ontruimingsalarminstallatie conform eisen brandweer

184. Wij maken ons zorgen over de sociale cohesie in de wijk door de 
komst van de noodopvang.

Dit is een belangrijk aspect en iets waar de gemeente 
zich voor inzet. De gemeente maakt de verbinding 
met de wijk KTV via het buurtplatform, maar zal dit 
ook blijven doen via de klankbordgroep voor de 
noodopvang.

Belangrijk aspect is om ervoor te zorgen dat de 
bewoners van de opvanglocatie juist in contact 
komen via activiteiten en vrijwilligerswerk en zo 
onderdeel gaan uitmaken van de samenleving in 
Gooise Meren.

Geen 
aanpassing(en)

185. Tabel 1 van het concept veiligheidsplan: psychische problemen 
kunnen leiden tot radicalisering. Dit zal overlast geven in de buurt.

Bewoners van de opvanglocatie die psychische 
problemen hebben of krijgen worden goed begeleid 
door medewerkers van het COA. Hiervoor zijn 
medewerkers die getraind zijn. Met deze bewoners 
wordt gesproken en wordt ook maatwerk hulp 
aangeboden. Hiermee wordt voorkomen dat zij 
overlast geven.

Geen 
aanpassing(en)

186. De tijd van de noodopvang = 2 jaar. Staat niet genoemd. U vraagt om deze toevoeging in het veiligheidsplan. 
Maximale duur is bepaald en opgenomen in de 
bestuursovereenkomst, deze is 2 jaar.

Geen 
aanpassing(en)

187. Pagina 5: Meer overlast verwacht dan bij reguiliere noodopvang 
wegens ruimtegebrek

De locatie voldoet aan de normering voor dit type 
opvang.

Geen

188. P6:
 Brandstichting kan door psychisch instabiele toestand van 

bewoners ontstaan
 Radicalisering niet alleen door onzekere toekomst, maar ook 

door cultuur en situatie in land van herkomst, icm psychisch 
instabiele toestand

De tabel op pagina 6 bestaat uit algemene risico’s en 
maatregelen die dan worden getroffen. De kolom 
uitleg is niet uitputtend, maar geeft duiding aan het 
benoemde risico.

Geen 
aanpassing(en)
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 Omwonenden kunnen overlast ervaren door bewoners van de 
noodopvang. Bovendien is ook nu al sprake van grote druk op 
de sociale cohesie binnen de wijk wegens de komst van de 
noodopvang.

189. P9: Komt er een meldpunt waar vandaan het naar het COA gaat? 
We willen dit proces geformaliseerd hebben i.s.m. de gemeente en 
het buurtplatform.

De locatie kan 24x7 gebeld worden, echter de locatie 
zal waarschijnlijk niet alle meldingen zelf kunnen 
verhelpen.

Hiervoor zijn naast het COA ook andere instanties 
(gemeente, hulpdiensten, e.d.) voor aan zet.

In het veiligheidsplan wordt hier wel een 
handelingsperspectief voor aangeboden.

Aangepast in het 
veiligheidsplan

190. Wie heeft bepaald dat deze plek geschikt is? Het COA heeft dit bepaald. Geen 
aanpassing(en)

191. Toezegging van wethouder dat er geen veilige landers komen. Dit is juist. Geen 
aanpassing(en)

192. Waarom weet het COA niet welke bewoners er komen Dit betreft een COA proces, waarbij één week van 
tevoren inzichtelijk is welke personen moeten worden 
opgevangen.

Geen 
aanpassing(en)

193. Vast contactpersoon COA Er is behoefte aan een vast contactpersoon vanuit 
COA.

De locatie beschikt 
over een vaste 
locatiemanager 
vanuit COA

194. TBC-controle Opgenomen in het veiligheidsplan. Geen 
aanpassing(en)

195. Kunnen de winkeliers de informatie ontvangen die bewoners van de 
opvanglocatie krijgen over de omgangsregels in de winkels. Daarbij 
ook de contactgegevens wie zij moeten bellen bij calamiteiten.

Ja, dit wordt verzorgd door de locatiemanager. Met 
betrekking tot contactgegevens zie hiervoor het 
veiligheidsplan.

Veiligheidsplan is 
aangepast 
(paragraaf 3.9 
Meldingen)

196. Uit mijn directe omgeving merk ik dat het conceptveiligheidsplan De uitnodiging voor de inloopavond is gepubliceerd Geen 
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alsmede de communicatie/ het inschrijven op de nieuwsbrief vanuit 
de website GM  lang niet bij iedereenj bekend is. Waarom is dit in 
wijk KTV niet per brief of huis aan huis bezorgd. Het is een wijk met 
veel diversiteit. Slechts 1 avond met beperkte tijdslimiet voor 
diegenen die vragen hebben omtrent de plannen . Maar dan 
moeten ze dat wel weten.

op de projectpagina op de website van de gemeente 
en daarnaast vermeldt in de edities van 2 en 9 
september van de speciale nieuwsbrief over de 
noodopvang.

Ook heeft op de gemeentepagina van 4 september 
een artikel gestaan over de noodopvang, met daarin 
een aankondiging van de inloopavond.

aanpassing(en)

197. De enorme set aan maatregelen suggereert dat het probleem lastig 
beheersbaar is. Dit helpt niet in het vertrouwen in de gemeente

Neen, het toont aan dat er breed is gekeken naar 
mogelijke risico’s.

Geen 
aanpassing(en)

198. Graag sluit ik mij aan bij het klankbord groep. Hoe ga ik dat doen? Via een bericht naar opvanglocatie@gooisemeren.nl. Geen 
aanpassing(en)

199. Mensen zouden eerst medisch gekeurd moeten worden en een 
nulmeting van ggd plaatsvinden daarna pas naar noodopvang 
anders speel je ook met onze gezondheid doe dit niet

Dit is ook het geval. Geen 
aanpassing(en)

200. Invalide personen zijn niet welkom op de witte toren is 
discriminatie. Dat ze elders wel welkom zijn oké maar dat geldt ook 
voor alleenstaande mannen. Zie liever Invalide mensen hier in 
woonwijk dan alleenstaande mannen

De reden hiervoor betreft het feit dat paviljoens niet 
gelijkvloers zijn met de omgeving en dat gebruik 
wordt gemaakt van de kantooromgeving voor 
programma’s, voedselverstrekking, etc.. Op andere 
locaties waar hiervoor wel mogelijkheden zijn, zijn 
invalide asielzoekers uiteraard zeer welkom.

Geen 
aanpassing(en)

201. Witte toren was de enige geschikte locatie van de 11 locaties. Nu 
jullie dit er doorheen drukken en de wijk op scherp zetten. Heb ik 
begrepen dat er weer gezocht wordt voor een plek voor 239 
asielzoekers in onze gemeente. Wat weiden wij voor de gek 
gehouden...

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

202. De hele situatie en mijn gevoel Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

203. Belachelijk dat de info avond over her veiligheidsplan niet per brief De uitnodiging voor de inloopavond is gepubliceerd Geen 
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aan de huishoudens is verstuird. Heel veel mensen hebben nu 
ongewild de avond gemist. Of was dit soms zo de bedoeling. Ik 
houd overigens de gemeente verantwoordelijk mochti mij als vrouw 
iets met de mannen daar  overkomen ! Ik hoop dat de gemeente 
inwoners dan niet zo laat vallen als nu!

op de projectpagina op de website van de gemeente 
en daarnaast vermeldt in de edities van 2 en 9 
september van de speciale nieuwsbrief over de 
noodopvang.

Ook heeft op de gemeentepagina van 4 september 
een artikel gestaan over de noodopvang, met daarin 
een aankondiging van de inloopavond.

aanpassing(en)

204. Minister Marjolein Faber geeft net aan  dat zij grote  locaties wil en 
absoluut geen kleine locaties in of bij woonwijken.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

205. Zie vorige opmerking. Stop deze noodopvang en stop zeker de 
aanvraag voor een vervolg van 8 jaar. De manier alleen al hoe dit is 
opgebouwd zet kwaad bloed.Daarnaast is de minister voorstander 
van dit soort locaties in grote steden/gebieden en niet in kleinere 
steden. Stop nu het nog kan en zadel ons Naarden niet op met deze 
noodopvang en gevolgen.

De Spreidingswet is nog immer van kracht en ook de 
problemen met asielzoekers die in aanmeldcentra 
niet door kunnen stromen zorgt voor grote 
humanitaire problemen, waar de Spreidingswet een 
antwoord op geeft, alsmede de taakstelling van de 
gemeente.

Hierbij heeft minister Faber op 27 september 
aangegeven dat de Spreidingswet nog een tot twee 
jaar blijft bestaan voor de minister deze gaat 
intrekken.

Geen 
aanpassing(en)

206. Is er voldoende politie, boa en andere belangrijke functies aanwezig 
in Naarden voor deze toename van 150 personen? Is er budget om 
extra personeel aan te nemen?

Is er nagedacht over een alternatieve vluchtroute als de toegang 
van de locatie geblokkeerd wordt door brand of andere mogelijke 
risico's?

Ja, hiervoor is capaciteit, daarnaast wordt ook een 
beroep gedaan op particuliere beveiliging. Er wordt 
geen extra personeel aangenomen.

De locatie dient ten aanzien van vluchtroutes te 
voldoen aan geldende regelgeving.

Het regiem van het COA voorziet inderdaad in de 

Geen 
aanpassing(en)
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Asielzoekers die zich niet aan afspraken houden worden 
overgeplaatst. Waarheen? Krijgen wij ook te maken met om deze 
reden overgeplaatste Asielzoekers?

Zwemles, is dat realistisch met de besproken verloop van 2 
maanden?

Hoe wordt rekening gehouden met verhoogd risico voor vrouwen 
en kinderen in de opvang? (Landelijk schijnt dit een probleem te 
zijn).

mogelijkheid tot maatregelen, waaronder ook 
overplaatsing van bewoners naar andere COA 
locaties. Nee, u krijgt geen inzage in overplaatsingen 
van bewoners alsook de redenatie hiervoor. Dit is aan 
COA.

Het verloop is niet 2 maanden, gemiddeld verblijven 
personen 10-12 maanden op een opvanglocatie

Dit is de taak voor de locatie manager die met het 
team op de locatie hier eventuele maatregelen in 
neemt.

207. Ik ben teleurgesteld in de starheid van de gemeente en het 
buitensluiten van de gemeend in dit besluit wat niet strookt met 
het landelijk protocol. De informatie avonden waren een aanfluiting 
en duidelijk enkel een formaliteit. Ik ben benieuwd waarom er in de 
buurt van de woonwijk van de bestuurders van deze gemeente 
geen opvangcentrum komt en wel in een drukke wijk met minder 
vermogende mensen. Het is duidelijk dat Gooisemeren geen enkele 
feeling heeft met haar inwoners.

Zoals tijdens de informatieavonden aangegeven zijn 
er vele locaties onder de aandacht gebracht bij het 
COA. Het COA heeft vervolgens dit verzoek gedaan 
bij het college. 

Geen 
aanpassing(en)

208. Er wordt geen enkele vormvan veiligheid voor de bewoners van de 
KTV benoemd! Dit betekent dst er geen enkele draagvlak is in de 
directe omgeving!

Dit is niet juist. Zogenaamde geitenpaadjes worden 
dichtgezet om bewoners van de opvanglocatie op 
een juiste wijze richting de wijk te laten lopen. 
Hiervoor worden ook looproutes/plattegronden 
gebruikt alsmede uitleg van de Nederlandse 
samenleving wat hierin wel/geen goed gedrag is. Hier 
worden bewoners ook op aangesproken. Daarnaast 
wordt er extra surveillance verzorgd, zowel door de 
politie, BOA’s als door particuliere beveiligers.

Geen 
aanpassing(en)
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209. De Stop Knop:De Burgemeester heeft ons beloofd op de info 
avonden dat er een Stop Knop is. Een knop die ingedrukt wordt als 
de overlast van het AZC te groot is. En dus per direct wordt 
geslotenWe missen deze knop in het veiligheidsplan.Een Stop knop 
zonder duidelijke omschrijving van de voorwaarden wanneer deze 
ingedrukt wordt is een must in het veiligheidsplan.Daarom aub 
duidelijk opnemen:- Na hoeveel diefstallen bij mensen thuis of in de 
winkels wordt de stop knop in gedrukt?- Bij hoeveel persoonlijk 
geweld zaken of intimidatie van onze bewoners?- Bij hoeveel 
zedenzaken. Neem aan dat 1 absoluut de max is en meteen 
betekend sluiten.- Bij hoeveel zelfmoord zaken.- Bij hoeveel in de 
wijk hang overlast,- Bij hoeveel keer de langs fietsende jeugd lastig 
vallen.Kort om een duidelijke overzicht van wanneer de stop knop 
wordt in gedrukt, zodat iedereen weet waar hij/zij aan toe is.-

De burgemeester kan besluiten om de 
noodopvanglocatie tijdelijk of geheel te sluiten indien 
de veiligheid voor bewoners van de locatie of 
bewoners/bedrijven in de omgeving niet langer 
geborgd kan worden. 

Dit valt niet aan te geven in aantallen diefstallen of 
intimidatie van bewoners. Het COA heeft hierin een 
duidelijk regiem. Indien bewoners zich niet houden 
aan de regels worden hier maatregelen genomen. Dit 
kan zijn in de sfeer van beperkingen of de 
overplaatsing naar locaties met andere regiems.

Maandelijks zal met het COA worden gesproken over 
de veiligheidssituatie, en uiteraard vaker als de 
situatie hierom vraagt. 

Geen 
aanpassing(en)

210. Maximaal 100 asielzoekersOpnemen in het veiligheidsplan dat er 
geen veilige landers komenDirect telefoonnummer politie voor 
winkeliers

 Het betreft een locatie voor maximaal 150 
personen.

 Meldingen kunnen worden gedaan via het schema 
in het veiligheidsplan.

Veiligheidsplan is 
aangepast 
(paragraaf 3.9 
Meldingen)

211. Ik vind het jammer dat voor de plek gekozen is bij deze wijk. Dit 
zou Gooise Meren niet moeten willen. De Oekraïners zitten ook voor 
het grootste probleem hier en daar komen er ook nog eens 150 van 
bij of zijn er recent bij gekomen. Nu nog eens deze groep. In een 
wijk die toch al veel problemen heeft. Jammer om dat allemaal te 
centreren. Ook verrast het me dat in december al een beslissing 
moet vallen over een verlenging van 8 jaar. In deze korte periode 
kan het nooit goed beproefd zijn, de kinderziektes zijn er nog niet 
eens uit. Kijk maar naar het veilig maken van een speeltuin, zelfs 
dat lukt niet. Ik ben voor een veilige plek voor iedereen en iedereen 
heeft recht op deze veiligheid. De bewoners, maar ook zeker 

Het besluit met betrekking tot een reguliere AZC 
heeft geen relatie met de veiligheid. De veiligheid is 
vanaf dag één een harde toezegging richting de 
bewoners en ondernemers. Dit monitoren wij 
dagelijks met alle betrokken instanties.

Geen 
aanpassing(en)
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asielzoekers. Een goed doordachte, verbeterde en ervaren 
beslissing hoort daarbij. Ik voel me hier enorm onveilig bij. Minimaal 
een jaar na een stabiele opvang hier en alleen als er geen 
wijzigingen zijn in de omvang, veiligheidsregels etc. om de 
beslissing op verlenging te nemen. Alle wijzigingen goed 
beproeven.

212. De communicatie vanuit zowel COA als gemeente heeft niet 
bijgedragen aan het verhogen van een gevoel van vertrouwen bij 
de omwonenden. COA heeft nogal wat verschillende medewerkers 
naar de diverse info-avonden gestuurd. En die medewerkers 
hadden duidelijk een uiteenlopend niveau aan ervaring met het 
starten van een nieuwe NO locatie cq kennis van de situatie op en 
om de Witte Toren. De gemeente heeft op verschillende punten in 
het proces rommelig gecommuniceerd. Er werd een wat 
halfslachtige relatie gelegd met de spreidingswet, ipv simpelweg te 
stellen dat de landelijke situatie nodig maakt dat er een 
opvanglocatie in Gooise Meren komt. Er is weinig moeite gedaan 
om duidelijk te maken dat, waar mogelijk, heel Gooise Meren 
gevraagd zal worden om een bijdrage te leveren (bijv zoektocht 
naar andere locaties, reactie op mogelijke inzet van pendelbusjes). 
Er is totaal niet duidelijk gemaakt op basis van welke informatie de 
inmiddels vervroegde beslissing over de verlening met 8 jaar 
gebaseerd zal worden. En er wordt al enige tijd in de nieuwsbrieven 
geschermd met het instellen van klankbordgroepen, zonder dat er 
op dat punt tot nu toe enige merkbare actie is ondernomen.Juist de 
inzet van zulke klankbordgroepen en de interactie daarvan met 
zowel gemeente als het locatiemanagement van de NO zal 
belangrijk zijn, zeker gedurende de startfase van de NO. In dat 
verband is het ook van groot belang dat er een duidelijk meldpunt 
komt waar iedereen met welke klacht of opmerking dan ook terecht 
kan en dat voldoende menskracht heeft om met een korte 

Inzake het meldpunt is dit verduidelijkt in het 
veiligheidsplan.

Veiligheidsplan is 
aangepast 
(paragraaf 3.9 
Meldingen)
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doorlooptijd dingen uit te zoeken en naar de klager/melder terug te 
reageren.

213. Zie alle voorgaandeNoodopvang is één onderwerp. Het verzoek 
neerleggen voor commitment komende jaren is weer een pressie 
strategie. Eenmaal ja gezegd is het moeilijk om daarna nee te 
zeggen.Pure marketing en psychologie. Hoe wapent de Gemeente 
zich hiertegen?Ik maak mij grote zorgen over het doordrukken, de 
snelheid en het zwichten van de gemeente onder druk.Hoe neemt 
de gemeente deze zorgen weg?

De gemeente doet dit met dit veiligheidsplan, waarin 
een serieus pakket van maatregelen wordt 
aangegeven die worden uitgevoerd.

Geen 
aanpassing(en)

214. In dit veiligheidsplan wordt veel te weinig rekening gehouden met 
de risico's voor omwonenden. Vooral in het weekend in de avonden 
wordt overlast verwacht. Want dan is er ook niemand meer van 
COA. En er is ook niet 24/7 een locatie manager. Dat is vragen om 
ellende. Maar buiten het terrein mogen COA en hun beveiliging niet 
optreden. 

Wat doen zij dan als zij zien dat er een meisje van haar fiets wordt 
getrokken? Het risico op overlast is zeer groot, Er zijn zeker 37 
ernstige incidenten plus 19 misdrijven PER DAG in de 
opvanglocaties. De snelweg moet ook met een barricade 
ontoegankelijk worden gemaakt. Vooral in combinatie met alcohol 
of drugs is er een grote kans op ongelukken en/of suicide. Ook 
moet er echt een afscheiding komen tussen het voetpad en het 
fietspad en eigenlijk ook tussen het fietspad en de rijbaan in het 
kader van de veiligheid. Als asielzoekers gaan fietsen dan zal dat 
ook nog niet zo goed gaan, en op deze drukke weg is dat vragen 
om ongelukken. 

Ik verzoek u ook om de milieurisico's vast mee te wegen. Niet 
alleen de extra lichtvervuiling die niet kan, maar nodig is voor de 
veiligheid is een belangrijk argument. Maar ook de vervuiling van 

Te allen tijde zijn 3 medewerkers aanwezig.

COA medewerkers en beveiligers zullen hierop actie 
ondernemen.

Deze worden meegenomen in de 
Omgevingsvergunning.

Geen 
aanpassing(en)

Geen 
aanpassing(en)
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de openbare ruimte en daarmee het Natura2000 gebied is een 
aanzienlijk risico.Het winkelgebied kan 150 extra bezoekers ook 
niet aan, hiervan zullen enkele tientallen diefstallen gaan plegen of 
andere misdrijven plegen. Dat kun je onze winkeliers niet aan doen. 
Iedereen is bang en vreest de dag dat de opvang open gaat. 
Mensen durven niet meer in de tuin te zitten of hun hond uit te 
laten in de avond en zijn echt heel bang, en terecht als je alle 
verhalen in de media ziet, keer op keer weer waar het misgaat, 
ondanks dat ze daar ongetwijfeld ook een mooi veiligheidsplan 
hadden. Concluderend, er zijn te veel (onmogelijke) maatregelen 
nodig om de veiligheidssituatie acceptabel te krijgen. De kosten 
wegen niet op tegen de baten. De opvanglocatie moet elders 
komen en niet langs de Rijksweg. Er moet in ieder geval ook 
cameratoezicht komen bij de in- en uitgangscontrole van de 
opvanglocatie. Daarbij moet ook worden gecontroleerd op wapens 
en gestolen spullen. 

Ook mis ik het overleg met de buurt in de overlegstructuur tussen 
COA, gemeente, politie, BOA en Trigion. De risico's die in het plan 
benoemd en gewogen zijn, zijn zeer laag ingeschat maar hier wordt 
wel duidelijk dat er een heel stuk meer realistische risico's bestaan 
dan dat ons eerder in de informatie avonden is verteld. In de media 
zijn er honderden artikelen te vinden over toename van 
criminaliteit, inbraken, gewelds- en zedenmisdrijven rondom AZC's. 

In het weekend in de avonden is er geen COA begeleiding, maar zit 
er een beveiliger in zijn hokje. Dit zijn de avonden dat het juist mis 
kan gaan. Er zal alcohol worden gedronken en ook drugs gebruikt, 
wat het risico op incidenten drastisch doet toenemen. In het 
veiligheidsplan worden de omwonenden compleet omzeild en in de 
steek gelaten met halve maatregelen die hun veiligheidsgevoel 

Dit wordt opgenomen in het definitieve 
veiligheidsplan.

De bezetting is minimaal 3 personen en het gebruik 
van illegale drugs is verboden. De beveiligers 
surveilleren het terrein en gebouw en treden 
handelend op richting bewoners van de noodopvang 
als deze niet handelen volgens de huisregels van het 
COA.

Veiligheidsplan is 
aangepast 
(paragraaf 3.9 
Meldingen)

Geen 
aanpassing(en)
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eigenlijk alleen nog maar doen afnemen, nu de risico's feitelijk ook 
in kaart zijn gebracht. Naast het feit dat deze opvanglocatie een 
heel slecht idee is, is de locatie zelf onveilig en onwerkbaar. 
Paviljoens kunnen niet veilig zijn om in te wonen naast een snelweg 
en aanvliegroute van Schiphol. De asielzoekers zullen ook veel 
buiten zijn en daar ook veel fijnstof inademen. Cameratoezicht en 
beveiliging moet overal worden geintensiveerd. Huisregels zijn erg 
leuk maar niet te handhaven.

215. Overzichtelijk document/plan / duidelijk puntsgewijs Dank voor uw positieve feedback. Geen 
aanpassing(en)

216. Graag antwoorden van de Gemeente, hoe zij denken om te gaan 
met mijn bevindingen.

Deze worden in deze reactienota beantwoord en daar 
waar dit gevolgen heeft verwerkt in het 
veiligheidsplan.

Geen 
aanpassing(en)

217. Wie betaald de camera’s voor onze huizen?? De gemeente gaat met direct omwonenden 
maatwerkoplossing aanbieden en zorgt voor 
financiële vergoeding hiervan.

Geen 
aanpassing(en)

218. Dagbesteding zodat de inwoners iets te doen hebben overdag in 
plaats van overal te gaan hangen in onze wijk!

Dit wordt georganiseerd. Geen 
aanpassing(en)

219. Zie vorig antwoord. Zorg voor een degelijk breed klinker voetpad Er wordt een hardverhard voetpad aangelegd. Geen 
aanpassing(en)

220. Zorg voor een veilig situatie voor de huidige bewoners. En anders 
geen AZC witte toren

Dit heeft onze aandacht. Geen 
aanpassing(en)

221. Leer de evt nieuwe bewoners verplicht onze Normen en Waarden Dit wordt verzorgd door het COA. Geen 
aanpassing(en)

222. Ik zie graag meer verlichting en meer cameratoezicht ook bij 
winkelgebied keverdijk.Kan gewoon kost tijd en geld maar geeft 
een veiliger gevoel. Of heeft u dat niet voor ons over?

De beheersmaatregelen zijn bepaald op basis van 
een risico analyse. Indien dit noodzakelijk is worden 
aanvullende maatregelen genomen. Op dit moment 
vergt het risico dit niet.

Geen 
aanpassing(en)

223. Ja vang deze mensen eerst ergens  anders op totdat ze onze 
Normen en Waarden  respecteren

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 

Geen 
aanpassing(en)
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inhoudelijke reactie geven.
224. Geen leerlingenvervoer maar een kaartje hoe ze lopen moeten Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 

een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

225. Neem van te voren de juiste maatregelen. Meer fte politie boa en 
meer cameratoezicht ook bij winkels keverdijk anders is dit een 
wassen neus. Jullie kiezen voor de simpelste goedkoopste oplossing 
maar wij hebben ook gevoel....

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

226. Zit er iemand 24/7 me te kijken of gaan we achteraf kijken wat het 
mis ging.Wil ook cameratoezicht bij de winkels keverdijk. Anders 
wassen neus

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

227. Ik wil graag meer fte bij politie en boa,s en zo niet wil ik weten 
welke taken deze mensen niet meer gaan uitvoeren.

De politie en BOA’s blijven alle taken uitvoeren. Geen 
aanpassing(en)

228. Let ze eerst onze Normen en Waarden. En dat graag op een andere 
locatie dan hier in woonwijk.En de straf zou niet moeten zijn u raakt 
u bed kwijt en mag verhuizen. Nee direct terugsturen.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

229. Waarom is de wijk nu een zooitje en gaan jullie pas opruimen na de 
komst van azc. Schaam je nu D kwaliteit was vroeger B herstel dit 
hier wonen ook mensen. Wij wilden altijd al achtergesteld

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

230. Alle drugs verbieden.Bij constateren gelijk terug naar land van 
herkomst en niet in onze wijk. Kunt u dit regelen? of stelt u ons 
toch onnodig bloot aan deze gevaren

Zoals overal in Nederland zijn illegale drugs 
verboden, zo ook op COA locaties.

Geen 
aanpassing(en)

231. Graag uitleg waarom de inwoners van keverdijk meer beveiliging 
nodig hebben op een infoavond dan  de mensen op azc. Voel mij 
gediscrimineerd en weggezet

Dit is uitgevoerd op basis van een risico inschatting 
vooraf en een te verwachte opkomst. Gelet op de 
vele vragen, onrust, afkeurende reacties en 
ervaringen in het land met dit soort 
informatieavonden is gekozen voor de inzet van 

Geen 
aanpassing(en)
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beveiligers. Zowel voor de veiligheid van de sprekers 
als bezoekers zelf. Achteraf bleek dit gelukkig niet 
nodig te zijn.

232. Graag cameratoezicht bij de winkels keverdijk. Kan een msg 
gewoon kost idd tijd en geld maar regel het voor onze veiligheid

De beheersmaatregelen zijn bepaald op basis van 
een risico analyse. Indien dit noodzakelijk is worden 
aanvullende maatregelen genomen. Op dit moment 
vergt het risico dit niet.

Gezien de criminaliteitscijfers is het niet aannemelijk 
dat door de komst van de noodopvang de 
criminaliteitscijfers in de winkels Keverdijk 
substantieel stijgen.

Geen 
aanpassing(en)

233. Plaats grotere prullenbakken en een hogere leeg frequentie. De 
wijk is nu een bende. beeldbestek zit op D voorheen B kunt u 
uitleggen waarom. Ik ben niet minder van betalen graag een echt 
antwoord en geen wassen neus graag

Vooralsnog wordt er van uitgegaan dat de huidige 
capaciteit voldoende is. De gemeente dient te zorgen 
voor een schone omgeving en als dit meer of grotere 
prullenbakken wordt dit aangepast.

Geen 
aanpassing(en)

234. Graag deze mensen op andere lokatie onze Normen en Waarden 
leren. En daarna indien oké pas evt naar noodopvang. Doe ons dit 
niet aan de wijk zit aan zijn max

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

235. Kunt u mij garanderen dat iedereen die hier evt komt medisch 
gezond is?
Kunt u mij garanderen dat er eerst een ggd nulmeting heeft 
plaatsgevonden

Opvanglocaties voor asielzoekers dienen  aan de 
hygiëne-eisen te voldoen die beschreven zijn in de 
Hygiënerichtlijn voor asielzoekerscentra van het 
Landelijk Coördinatiecentrum voor Hygiëne en 
Veiligheid (LCHV), onderdeel van het RIVM

In de contractafspraken uitvoering Publieke 
Gezondheidszorg Asielzoekers (PGA) tussen het COA 
en GGD GHOR Nederland is afgesproken dat de GGD 
bij voorkeur vóór opening van een nieuwe COA-
opvanglocatie, maar uiterlijk binnen één maand na 

Geen 
aanpassing(en)
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de opening, een nulmeting technische hygiënezorg 
uitvoert. Tijdens deze inspectie wordt getoetst of en 
in hoeverre de opvanglocatie voldoet aan de 
Hygiënerichtlijn voor asielzoekerscentra van het 
LCHV.

Bewoners in de noodopvang zijn verzekerd tegen 
zorgkosten via de Regeling Medische Zorg 
asielzoekers, vergelijkbaar met de basisverzekering 
aangevuld met een sobere aanvullende dekking voor 
bijvoorbeeld mondzorg.

De medische eerstelijns zorg voor de noodopvang is 
door het COA belegd bij het Gezondheidscentrum 
Asielzoekers (GZA). Praktijkondersteuners en een arts 
van het GZA houden spreekuren voor bewoners van 
de noodopvang.

Alle asielzoekers en statushouders uit landen waar 
tbc vaak voorkomt, krijgen bij aankomst in Nederland 
een verplichte screening.

236. Waarom wel alleenstaande mannen en geen invalide mensen. 
Indien niet mogelijk dan is de witte Toren niet azc geschikt. Legt u 
dit eens uit

De locatie is niet gelijkvloers en beschikt niet over 
een lift(en). Hierdoor is deze niet geschikt voor 
mindervalide personen.

Geen 
aanpassing(en)

237. Leeg eens uit hoe het zit met de volgende asielzoekers locatie in 
onze gemeente eerst was die er niet... maar nu zoeken we verder... 
viel mij belazerd. Kunt u dit uitleggen

De gemeente is continue op zoek naar nieuwe 
locaties en indien de eigenaar deze wil verhuren voor 
een (nood)opvanglocatie voor het COA, wordt deze 
onder de aandacht gebracht van het COA. Het kan 
voorkomen dat een eigenaar eerst positief is, maar 
hierna van gedachten veranderd waardoor het 
aanbod wordt ingetrokken.

Geen 
aanpassing(en)
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238. De keverdijk was een mindere wijk met veel allochtonen en had 
een slechte naam.De wijk heeft hier veel in geïnvesteerd de rust 
was nu teruggekeerd. Helaas bouwen jullie maar door in onze wijk 
vele kleine huisjes komen erbij. Met alle gevolgen van dien 
waaronder parkeerplaatsen problemen etc. Die missen jullie 
goedkoop op door de vaart weg als parkeerplaats te bestempelen. ( 
zou vorig jaar behandeld worden in de raad en de huidige 
parkeervakken te herindelen ik heb foto's en info genoeg 
aangeleverd maar er gebeurde weer niks) daarna kwamen er 500 
Oekraïense mensen bij in de wijk. Waarom hier...wsl omdat de 
grond goedkoop is hier de mensen niet vermogend om hier iets 
tegen te doen. En nu weer 150 asielzoekers... de wijk ontploft jullie 
weten het maar doen niks. Alle ellende stoppen jullie in een 
klootjesvolks wijk die geen kant opkunnen. Schaam je een neem 
onze problemen serieus. Wat jullie nu proberen te doen is niet 
goed. Mensen geven het op. Geen vertrouwen meer in politie en 
politiek ik en vele met mij voelen ons weggezet als tweede rangs 
burgers. Zoek een andere betere locatie! De wijk gaat weer 
ontploffen en dat hebben jullie dan op je geweten. Doe dit niet ook 
wij zijn mensen!

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

239. Graag in de huisregels opnemen van een avondklok.Vanaf 22.00 
moet het rustig zijn. Dus dan verwacht ik ook dat iedereen binnen 
is en niet zwalkt door de wijk. Het is noodopvang en dat vergt 
noodmaatregelen.u kunt dit regelen maar wilt u dit ook?

Op de noodopvang zijn de regels van toepassing die 
op alle noodopvanglocaties van COA gelden. Het 
betreft geen gevangenis en daarmee is er ook geen 
avondklok.

Geen 
aanpassing(en)

240. Ik wil alleen uitspreken dat mijn vertrouwen in de gemeente Gooise 
meren totaal weg is door het gelieg en de makkelijkheid waarmee 
alles word afgewinpeld.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

241. Is er een plan B mocht er toch nog overlast komen en tot wie 
kunnen we ons als burger richten?

De burgemeester kan besluiten om de opvanglocatie 
tijdelijk of geheel te sluiten indien de veiligheid voor 
bewoners van de locatie of bewoners/bedrijven in de 
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omgeving niet langer geborgd kan worden. 

Dit valt niet aan te geven in aantallen diefstallen of 
intimidatie van bewoners. Het COA heeft hierin een 
duidelijk regiem. Indien bewoners zich niet houden 
aan de regels worden hier maatregelen genomen. Dit 
kan zijn in de sfeer van beperkingen of de 
overplaatsing naar locaties met andere regiems.

Maandelijks zal met het COA worden gesproken over 
de veiligheidssituatie, en uiteraard vaker als de 
situatie hierom vraagt.

242. Mijn vraag is dus u geeft gehoor aan de speidingswet. Maar geeft u 
ook gehoor aan de asiel minister M.Faber om geen kleinschalige 
opvang te creëren en helemaal niet in of nabij woonwijken?? Of te 
wel luistert u naar uw minister en stop de  voorbereidingen witte 
toren als noodopvang asielopvang

De gemeente conformeert zich aan geldende 
landelijke wetgeving en richtlijnen vanuit het 
ministerie. De uitspraak van minister Faber is geen 
richtlijn vanuit het ministerie.

Geen 
aanpassing(en)

243. Mijn vraag,  waarom zijn de huidige inwoners van Naarden niet 
belangrijk? Hopelijk worden jullie wakker en zorg dat je eigen 
bewoners het goed hebben.

De direct omwonenden, de inwoners van de wijk KTV 
zijn belangrijk en uw veiligheid moet gewaarborgd 
zijn. Dit is ook wat wij doen met dit veiligheidsplan. 
Hierin worden met name de risico’s in de openbare 
ruimte beschouwd en zijn deze objectief beoordeeld

Geen 
aanpassing(en)

244. Wanneer word er beter geluisterd naar de mensen van de keverdijk 
Thijssepark en vierhoven

De gemeente heeft vier informatieavonden 
georganiseerd en heeft twee schouwmomenten in de 
directe omgeving van de opvanglocatie uitgevoerd 
met bewoners en twee schouwmomenten met 
bewoners/buurtplatform in de wijk KTV. Hiernaast 
heeft de gemeente een speciale nieuwsbrief 
uitgegeven en is een avond georganiseerd over het 
concept veiligheidsplan. Hierbij is de gelegenheid 
gegeven om hierop te reageren. Hiervan  is – gezien 

Geen 
aanpassing(en)
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deze reactienota – goed gebruik van gemaakt.
245. Maak geen onnodige beloftes die je niet kan waarborgen. Maak 

waar wat je waar kan maken. Want nu juist kan je grote fouten 
maken als gemeente

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven Dank voor uw reactie. Wij 
kunnen uit uw reactie niet een directe vraag 
herleiden t.a.v. het concept veiligheidsplan. Wij 
kunnen daardoor geen inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

246. Waar en wanneer kunnen wij officieel bezwaar maken. Ik lees 
alleen maar op de site dat we nergens nog officieel bezwaarKunnen 
maken. Heel ondemocratisch trouwens!

Officieel bezwaar kunt u maken op de 
Omgevingsvergunning. Wanneer u hier bezwaar 
tegen kunt maken wordt dit bekend gemaakt op de 
projectpagina van de gemeente.

Geen 
aanpassing(en)

247. Waarom deze locatie? Voor het geld en in een bagger buurt? 
Waarom niet spiegel? Beetje klaar met klasse justitie

De gemeente is afhankelijk van vastgoed eigenaren 
die hun vastgoed hiervoor ter beschikking willen 
stellen. Er zijn meerdere locaties onder de aandacht 
gebracht van het COA.

Geen 
aanpassing(en)

248. Waarom het op een locatie moet komen wat Totaal niet geschikt is Het COA heeft de locatie onderzocht en acht deze 
geschikt voor noodopvang. Daarnaast is een 
veiligheidsplan opgesteld om processen en 
procedures vast te leggen en beheersmaatregelen te 
nemen om risico’s te beheersen.

Geen 
aanpassing(en)

249. Zonde van mijn tijd.  Wordt toch Niks mee gedaan Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

250. Het is tijdelijk, daar geloof ik niets van. Jullie geven niet toe dat het 
makkelijk geld is voor elke asielzoeker. Maar waarom niet op een 
locatie verder van een woonwijk? En de spreidingswet staat op 
springen, waarom nu toch door zetten?

De Spreidingswet is staand beleid van de overheid 
waaraan de gemeente Gooise Meren zich aan heeft 
te houden.

Hierbij heeft minister Faber op 27 september 
aangegeven dat de Spreidingswet nog een tot twee 

Geen 
aanpassing(en)
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jaar blijft bestaan voor de minister deze gaat 
intrekken.

251. Er moet meer begeleiding in de keverdijk. Er zou een “mooi” 
veiligheidsplan komen. Het voelt alsof er amper energie ingestoken 
is. Kunnen jullie dit nog herzien?

Het besluit om medewerking te verlenen aan het COA 
is in juni 2024 genomen door het college.

Geen 
aanpassing(en)

252. Wat zijn de financiële gevolgen als waarschuwen en voorlichten 
onvoldoende blijkt te zijn?Wie is verantwoordelijk voor extra 
kosten?Als asielzoekers gebruik maken van publieke voorzieningen, 
moeten deze dan niet uitgebreid worden? Vanaf hoeveel personen 
wordt deze lokale druk te groot?

Dan worden er extra maatregelen genomen die 
mogelijk kosten met zich meebrengen. De gemeente 
zal dan met COA in overleg treden om deze kosten 
vergoed te krijgen. Dit is overigens niet de 
verwachting.

Geen 
aanpassing(en)

253. Graag duidelijke open en eerlijke communicatie!! Dat mis ik 
enorm!!

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

254. Waar zou de permanente AZC moeten komen, waar het COA nu 
kennelijk ook al een verzoek voor heeft gedaan en wanneer worden 
bewoners hierbij betrokken. Hopelijk niet pas nadat er een besluit is 
genomen.

De permanente AZC zou ook op deze locatie moeten 
komen.

Geen 
aanpassing(en)

255. Luister naar de bewoners en zoek een andere locatie voor het 
COA!!

De gemeente is continue op zoek naar locaties, 
aangezien de taakstelling van de gemeente groter is 
dan het aantal van 150 personen.

Geen 
aanpassing(en)

256. Waar zijn de resultaten van het onderzoek dat aangeedt dat het 
grootste gedeelte van de inwoners de opvanglocatie draagt? Ik 
denk namelijk dat dit een ononderbouwde opmerking is.

Dit betreft een onderzoek dat door het COA is 
uitgevoerd. Hierin zijn meerdere aspecten 
meegenomen.

Geen 
aanpassing(en)

257. Wie vind dit nou echt een goede locatie..Waarom gaan de 
gemeente stug door, met de kans dat de spereidingswet komt te 
vervallen?

De Spreidingswet is van kracht, daarnaast is er 
sprake van een humanitaire crisis betreffende 
asielzoekers in Nederland. Hierbij heeft minister 
Faber op 27 september aangegeven dat de 
Spreidingswet nog een tot twee jaar blijft bestaan 
voor de minister deze gaat intrekken.

Geen 
aanpassing(en)
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Waarom nooit een draagvlak gemeten?

Kan ik op kosten van COA/gemeente camera’s, beveiliging 
aanschaffen?

Hoeveel krijgt te gemeente aan ‘vergoeding’ per opgevangen 
asielzoeker?

Waarom stelt de gemeente geen voorwaarden over welke 
bewoners er komen. Bijv alleen stellen/gezinnen en geen 
alleenstaande mannen?

Ik stel bij voorbaat de gemeente verantwoordelijk voor eventuele 
(financiële) schade veroorzaakt door of te herleiden naar de 
bewoners van de opvang of de komst van de noodopvang/azc.  Te 
denken aan inbraak,, diefstal te treffen noodzakelijke maatregelen 
als beveiliging, waardedaling van mijn woning, verhoging van 
gemeentelijke belastingen etc.

Het COA heeft een haalbaarheidsonderzoek 
uitgevoerd naar deze locatie.

Met direct omwonenden worden hier maatwerk 
afspraken over gemaakt.

Vanuit de faciliteitenregeling ontvangt de gemeente 
€ 18,15 per asielzoeker per maand.

Het betreft een noodopvang inzake een humanitaire 
crisis, waarbij het niet gewenst is om bepaalde 
doelgroepen uit te sluiten. 

258. Waarom wordt dit niet on hold gezet, net als veel andere 
gemeenten doen, ivm politiek asielcrisis wat nu speelt? Er zijn hier 
al vele nieuwe NL, deze wijk is al overspoeld, en we hebben al 
diverse Oekraïnse opvanglocaties. Waarom een zwakke wijk nog 
zwakker maken? Waarom alles in Naarden?

Er is een opvangcrisis, zoals u mogelijk heeft 
vernomen in de media. Hiervoor is door de landelijke 
politiek een Spreidingswet aangenomen die ook voor 
de gemeente Gooise Meren geldt.

Hierbij heeft minister Faber op 27 september 
aangegeven dat de Spreidingswet nog een tot twee 
jaar blijft bestaan voor de minister deze gaat 
intrekken.

Geen 
aanpassing(en)
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259. Waarom houdt de gemeente zo vast aan dit plan terwijl er geen 
enkel draagvlak is en de bewoners zo'n onveilig gevoel krijgen. Hoe 
kunnen jullie slapen met idee wat jullie de wijk aandoen. Een wijk 
met genoeg uitdagingen die we met z'n allen zo stoer oppakken. 
Waarom dit erbij. Hoe kunnen jullie jezelf nog recht in de spiegel 
aankijken. Ik ben er ziek van en ik niet alleen

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

260. Geef eens antwoord op de relavante vragen van de omwonende! 😡 Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

261. Al met al snap ik gewoon helemaal niet dat de Burgemeester en 
mevrouw Boudewijnse hun inwoners dit aandoen. Zij zouden er 
voor de huidige bewoners moeten zijn en weten dat dit zeer 
waarschijnlijk grote problemen zal gaan geven, niet alleen in de 
wijk direct naast de noodopvang maar veel verder daarbuiten ook. 
De kerntaak van de overheid is haar inwoners te beschermen en nu 
worden wij juist in gevaar gebracht door het binnenbrengen van 
veelal mannen uit oorlogsgebieden die ongescreend door onze 
wijken kunnen lopen en ook zomaar doordeweeks een school of 
kinderopvang binnen kunnen gaan om daar ernstige misdaden te 
begaan. In alle omringende landen is dit veelvuldig gebeurd dus 
het is een kwestie van tijd dat dat hier ook zo is. Daarnaast leidt 
het alleen maar tot verslechtering van de welvaart. Dus waarom, 
alleen uit medemenselijkheid voor mannen tussen 18-30 jaar die 
door een groot aantal veilige landen gereisd is voordat ze in 
Nederland aankwamen? Doe ons en onze kinderen dit alstublieft 
niet aan, Naarden/Bussum moet een gemoedelijk en vredelievende 
gemeente blijven.

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)

262. Zou het niet verstandig zijn zich wat relastischer op te stellen. 
Doordat GM vrij laat wil instappen, beschikt men over een 
uitgebreid beeld van ervaringen elder. DIE ZIJN BEROERD,

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 

Geen 
aanpassing(en)
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inhoudelijke reactie geven.
263. Graag nog een nieuwe concept versie voordat het definitief wordt 

besloten!
Op basis van deze reactienota wordt het definitieve 
veiligheidsplan opgesteld die ter besluitvorming door 
het college wordt vastgesteld.

Geen 
aanpassing(en)

264. Is het mogelijk om bewoners te betrekken bij de evaluatie voor een 
eventuele verlenging van de termijn dat het COA gebruik mag 
maken van de locatie.

De mening van bewoners via de klankbordgroep zal 
hierin betrokken worden. Veiligheidsvraagstukken 
spelen in zoverre een rol dat de veiligheidssituatie 
niet pas na enkele maanden wordt geëvalueerd. Dit 
is een punt van constante aandacht voor politie, COA 
en gemeente.

Geen 
aanpassing(en)

265. Ook met alle veiligheidsmaatregelen die nu genoemd worden blijft 
de locatie niet geschikt voor de opvang van zoveel mensen op een 
kleine ruimte met weinig voorzieningen. Kennelijk vindt de 
gemeente het wel belangrijk om veiligheidsmaatregelen te nemen 
voor het stuk tussen De Boer Dier & Ruiter en de Churchillstraat in 
Naarden. Echter voor de veiligheid van de schoolgaande kinderen 
uit Muiden is dit niet voldoende. Het stuk tussen De Boer Dier & 
Ruiter en de Hakkelaarsbrug is aardedonker en bevat 2 brede en 
donkere viaducten. Hiervoor moeten dezelfde maatregelen worden 
genomen. Wellicht is dit aan de aandacht van de gemeente 
ontsnapt, ik ga ervan uit dat het hele stuk in het veiligheidsplan 
wordt meegenomen.Uit de risicotabel van het veiligheidsplan blijkt 
dat het COA geen mandaat/bevoegdheid heeft om maatregelen te 
nemen buiten het COA terrein. En daar ligt precies het echte risico. 
Dus als we dit specifiek maken “Jong meisje wordt lastig gevallen 
(of erger) onder donker viaduct buiten het terrein van het COA”, 
wordt als het COA het al merkt, de politie gebeld. Dat duurt lang 
voordat die gearriveerd is. Dan is het kwaad al geschied.Dat men 
ook de kant van Muiden/Muiderberg op zal gaan lopen/fietsen is 
een zekerheid. Het dichtstbijzijnde bemande tankstation voor COA 
Noodopvang waar je s ’avonds sigaretten kan halen, is het namelijk 

Op basis van de benoemde risico’s en cijfers is dit 
risico beoordeeld. De gemeente deelt uw mening niet 
dat er een verhoogd risico is. Ook momenteel is deze 
situatie al aanwezig en de huidige cijfers wijzen niet 
uit dat hier dergelijke incidenten/misdrijven 
plaatsvinden.

Geen 
aanpassing(en)

8 oktober 2024 Pagina  65 van 67



Reactienota inzake veiligheidsplan

Nr Wat u heeft opgemerkt / opgeschreven Reactie in relatie tot het concept 
veiligheidsplan
van 9 september 2024

Is er gevolg voor 
het 
veiligheidsplan

Shell Station Hakkelaar langs de A1. Vanaf de 
Zuidpolderweg/Mariahoeveweg wordt dit veelvuldig bezocht. Ook al 
staan er verbodsborden dat je er niet mag fietsen of lopen. En 
straks na de aanleg van het nieuwe fietspad wordt dit nog 
makkelijker.Ik ga deze opmerkingen ook doorsturen naar de 
Stadsraad Muiden, omdat ik niet weet in hoeverre zij zijn betrokken 
bij dit onderwerp. Ik neem aan dat inwoners van Muiden via de 
Stadsraad ook worden betrokken en vertegenwoordigd.

266. Wilt u alstublieft de belangen van de bewoners van de Keverdijk 
meewegen in uw beslissingen, en daarbij ook rekening houden met 
de evenredige spreiding van opvang van kwetsbare personen. Er 
zijn op/naast de Keverdijk reeds opvanglocaties voor 500 
Oekraïners, vele tientallen statushouders die overlast geven zijn 
inmiddels in de wijk gehuisvest, we doen er alles aan om de 
overlast in de wijk onder controle te krijgen en dat lukt de 
afgelopen jaren heel goed, maar nu nog eens 150 asielzoekers erbij 
gaat de nekslag zijn voor de Keverdijk. Doet u ons dit alstublieft 
niet aan. Vind een andere locatie die beter te beveiligen is en 
minder overlast geeft voor omwonenden. Ik sprak op de informatie 
avond over het veiligheidsplan over een samenwerking met 
Blaricum, om daar in het oude Tergooi ziekenhuis meer 
asielzoekers op te vangen. Bekijk dat plan alstublieft en spaar 
Naarden!!

Dit doen wij terdege, met name door het opstellen 
van het veiligheidsplan en het uitvoeren van de 
noodzakelijke maatregelen voor de opening.

De optie Tergooi is besproken, maar deze locatie sluit 
op korte termijn en is daarmee geen optie

Geen 
aanpassing(en)

267. In hoeverre breekt de gemeente dit verhaal af als politiek besluit 
zich daarvoor leent

De gemeente conformeert zich aan geldende 
wetgeving, waaronder de Spreidingswet. Daarnaast 
geldt dat de gemeente zich wil inzetten voor de 
opvangcrisis.

Hierbij heeft minister Faber op 27 september 
aangegeven dat de Spreidingswet nog een tot twee 
jaar blijft bestaan voor de minister deze gaat 

Geen 
aanpassing(en)
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intrekken.
268. Wat worden de burgemeester en raadsleden hier wijzer van ik vind 

het diep triest dat ik na 42 jaar met veel plezier en 
veiligheidsgevoel in het Thijssepark nu denk aan allerlei veiligheids 
maatregelen aan mijn huis en jullie aan alle maatregelen in de 
buurt van het azc

Dank voor uw reactie. Wij kunnen uit uw reactie niet 
een directe vraag herleiden t.a.v. het concept 
veiligheidsplan. Wij kunnen daardoor geen 
inhoudelijke reactie geven.

Geen 
aanpassing(en)
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